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Het is bijzonder om een plek in het dorp te zijn waar jong en oud  
van houdt.  Een vertrouwde basis, waar je vrienden voor het 
leven maakt. Waar je leert winnen en verliezen.

Valken ‘68 is een plek waar je groeit.
Tot bloei komt.
Sportief en als persoon.

Zo hebben wij dat bij de club 
ervaren, van kleins af aan.
En dat gevoel gunnen 
we iedereen.

Daarom zijn we de trotse 
hoofdsponsor  van
v.v. Valken ‘68.

Met heel ons 
geel rode hart!
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Beste lezer,

Begin augustus is de selectie alweer gestart met de voorbereiding 
op het seizoen 2024/2025. Een korte vakantie voor de heren, nadat 
de finale van de LAV Cup tegen Graaf Willem II VAC met 5-1 gewon-
nen werd. Ook diverse vrijwilligers hebben in de zomerperiode hard 
doorgewerkt om bepaalde zaken voor het nieuwe voetbaljaar af te 
ronden. Denk aan de samenstelling van de jeugdteams, het indelen 
van de trainingsvelden, het rondmaken van de kantinebezetting en 
natuurlijk het schrijven van de presentatiegids. De nieuwe editie 
is er weer eentje om trots op te zijn! Boordevol informatie, inter-
views en andere wetenswaardigheden. Mijn dank gaat uit naar de 
mensen die zich belangeloos hebben ingezet om dit pronkstukje af 
te ronden. Daarnaast hebben ook diverse sponsoren weer een zeer 
belangrijke bijdrage geleverd door een advertentie aan te leveren. 
Hierdoor blijft het kostendekkend en kunnen we u voorzien van 
deze mooie presentatiegids.

Wat een seizoen!
Het afgelopen voetbalseizoen is er eentje om trots op te zijn. Onze 
jeugdteams acteren op een steeds hoger niveau en strijden steeds 
vaker mee om de bovenste posities. De groei van onze leden is niet 
alleen terug te zien in aantallen, maar ook kwalitatief kunnen we 
ons steeds beter meten. Ook ons eerste elftal heeft een fantastisch 
jaar achter de rug. In het tweede contractjaar van hoofdtrainer De-
rek van der Plas is het elftal echt gegroeid. Niet alleen behaalde het 
goede resultaten, nog belangrijker is dat het team hechter lijkt dan 
ooit tevoren. In veel wedstrijden waren zij de bovenliggende partij 
met dominant voetbal. Dit resulteerde in een prachtige tweede 
plaats in de competitie, waardoor er kansen waren om geschie-
denis te schrijven met een promotie naar de Vierde Divisie. Op een 
volgepakt sportpark traden de mannen aan tegen VOC uit Rotter-
dam. Helaas ging deze wedstrijd verloren, maar ze mogen trots zijn 

op wat ze hebben neergezet. Naast 
kansen op promotie wonnen ze de 
Algarve Cup tijdens het trainings-
kamp in Portugal en de LAV Cup 
op het terrein van s.v. ROAC, onder 
toeziend oog van een grote groep 
enthousiaste fans.

Schok 
Hét moment van afgelopen 
seizoen vond echter plaats op 
dinsdagavond 30 januari. Een 
normale training, zoals er zovelen 
zijn, mondde uit in een reanimatie-
situatie. Onze voorhoedespeler Bas 
van Delft werd onwel. Een grote 
schok voor iedereen die Valken ‘68 
een warm hart toedraagt. Gelukkig 
waren er meerdere helden aanwe-
zig om direct te handelen en Bas te 
helpen. Deze reanimatie slaagde 
met vlag en wimpel en dat is iets 
waar we als club écht trots op zijn 
en laat zien dat voetbal slechts 

een belangrijke bijzaak is. Dit laat direct het immense belang zien 
van de reanimatie- en AED-cursus die jaarlijks (gratis) door Valken 
‘68 wordt aangeboden. Het belangrijkste is echter dat het met Bas 
goed gaat en dat hij zelfs weer enkele minuten heeft gevoetbald. Ik 
ben dan ook blij dat hij komend seizoen weer bij ons te bewonderen 
is.

Vooruitblik 24/25
Na het afgelopen voetbaljaar zijn ook voor komend seizoen de 
verwachtingen hooggespannen. De technische commissie is in de 
afgelopen periode enorm druk geweest met de samenstelling van 
de selectie en zij hebben een team samengesteld waaruit gemak-
kelijk twee elftallen kunnen worden gevormd. De kern is gebleven 
en vanuit daar hopen we met de aangetrokken versterkingen 
verder te kunnen bouwen. Het is van groot belang dat het tweede 
elftal een stapje kan zetten. Daarbij helpt het natuurlijk dat ze 
komend seizoen wél met een vaste groep kunnen werken en niet 
afhankelijk zijn van spelers van andere teams. Mooi aan die vaste 
groep is dat er een aantal jeugdspelers zijn doorgestroomd. Dat is 
een groot compliment aan het jeugdbestuur! Hopelijk zorgen deze 
ontwikkelingen ervoor dat de kloof tussen het eerste en tweede 
elftal enigszins kan worden gedicht, waardoor we Valken ‘68 in haar 
algemeenheid naar een hoger niveau tillen.

Afscheid 
Valken ‘68 is een club die altijd in beweging is. Tijdens het afge-
lopen seizoen hebben enkele bestuursleden aangegeven dat het 
tijd is om het stokje over te dragen. Mandy Doldersum (secretaris), 
Linette van der Meij (kantinezaken) en Wim Masmeijer (wedstrijds-
ecretaris) zijn gestopt als bestuurslid. Gelukkig blijven zij behouden 
voor de club in een andere rol met minder verantwoordelijkheden. 
Wim, die al sinds mensenheugenis een zeer betrokken vrijwilliger 
is, kreeg tijdens de Autocentrum van Egmond Familiedagen het 
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predicaat ‘lid van verdienste’ opgespeld. Naast het afscheid van 
enkele bestuursleden, waarvoor vacatures openstaan, hebben we 
ook afscheid genomen van onze hoofd jeugdopleiding Edwin 
Kluivers. Na een periode van vijf jaar, waarin hij ongelooflijk goed 
werk heeft verricht en de jeugd van Valken ‘68 naar een hoger plan 
heeft getild, gaat hij zijn geluk beproeven bij VVSB uit Noordwijker-
hout. Ik wens Edwin veel succes met zijn nieuwe uitdaging.

AllFootball 
Tijdens de verloren nacompetitiewedstrijd tegen VOC waren 
Max van Duin en Motta El Yaakoubi (AllFootball) op bezoek voor de 
ondertekening van een 
samenwerkingsver-
band. Vanaf het seizoen 
2024/2025 gaan zij 
onze jeugd voorzien 
van techniektraining 
en tillen ze de exter-
ne voetbalschool op 
vrijdag naar een hoger 
plan. Daarmee volgen 
ze Selmo Kurbegovic 
op, die naar v.v. Katwijk 
vertrekt. Het doel van 
de samenwerking met 
AllFootball is uiteinde-
lijk om jeugdspelers op 
te leiden die kunnen doorstromen naar de selectie 
van Valken ‘68.

Videoanalyse 
Wat ook bijdraagt aan het versterken van het niveau 
van zowel de selectie als de jeugd is het VEO-came-
rasysteem dat in de zomerperiode is aangeschaft. 
Met deze AI-camera wordt automatisch een training 
of wedstrijd opgenomen en worden hoogtepunten 
gedetecteerd. Het grote voordeel is dat deze came-
ra draagbaar is en kan worden meegenomen naar 
uitwedstrijden, en dat het niet meer uitmaakt op welk 
veld er getraind wordt. Assistent-trainer Artan Reçica 
zal zorgdragen voor de uitrol van het systeem en gaat ook helpen 
bij de implementatie binnen de jeugd.

Nieuwbouwplannen 
Zoals iedereen binnen de gemeente en daarbuiten weet, zijn we 
al tijden bezig met de ontwikkeling van een vernieuwde accom-
modatie. Afgelopen jaar zijn er twee moties goedgekeurd door de 
gemeenteraad. Hierdoor zijn we in een volgende fase terechtgeko-
men, waarbij inmiddels een projectleider is aangesteld waarmee 
goede gesprekken worden gevoerd over de toekomst van Valken 
‘68. Voor het zomerreces van de gemeente Katwijk hoopten we dat 
er eindelijk zicht zou zijn op een akkoord, maar helaas heeft dit niet 
zo mogen zijn. Het is nu afwachten tot na het reces. Daarbij begint 
ook het tekort aan velden nijpend te worden. Het indelen van de 
trainingen wordt steeds moeilijker, omdat het aantal leden de afge-
lopen jaren sterk is gestegen en het complex niet is meebewogen. 
Ieder lid, op welk niveau dan ook, heeft recht op minimaal twee 

trainingen per week. Daar staat Valken ‘68 voor en het bestuur zal 
alles doen wat binnen haar macht ligt om te zorgen dat de accom-
modatie toekomstproof is.

Zichtbaarheid 
Sinds de nieuwe samenstelling van de PR-commissie is Valken ‘68 
zichtbaarder dan ooit. Niet alleen worden er prachtige foto’s ge-
maakt door een professionele fotograaf tijdens de wedstrijden van 
het eerste elftal. Ook sturen steeds meer trotse ouders foto’s in van 
actiemomenten van hun kinderen. Dat is mooi om te zien en deze 
complimenten krijg je ook buiten de vereniging te horen. Sinds eind 

juli is ook de nieuwe website live en deze is, 
al zeg ik het zelf, prachtig geworden. Daar-
mee professionaliseert Valken ‘68 zich verder 
en heeft de club meer mogelijkheden dan 
het voorheen had. De PR-commissie heeft 
ideeën genoeg en daar leest u verderop in 
deze presentatiegids meer over.
Naast deze ontwikkelingen waren er afgelo-
pen seizoen nog veel meer gebeurtenissen 
binnen de vereniging die het vermelden 
waard zijn. De Autocentrum van Egmond 
Familiedagen waren drukker dan ooit tevo-
ren, het Postmus.nl Hemelvaart Toernooi was 

een grandioos 
succes, het 
trainingskamp 
in Portugal 
was weer een 
fantastische 
belevenis 
en daar-
naast speelt 
inmiddels heel 
Valken ‘68 
in hetzelfde 
tenue en dat 
is een fraai 
gezicht.

Veiling 
Als ik kijk naar het komende seizoen, staan er weer genoeg 
uitdagingen op ons te wachten. Een belangrijk evenement stip ik 
vast aan. Op vrijdag 8 november organiseren we de tweejaarlijkse 
Valken ‘68 Veiling weer in ons clubgebouw. De voorbereidingen 
zijn inmiddels gestart en het belooft weer een prachtige avond te 
worden, waarbij ik ook op uw komst reken.
Namens het bestuur wens ik iedereen bij Valken ‘68 weer een 
mooi seizoen toe, waarin gezelligheid en sportiviteit de boventoon 
voeren. Tot snel!

Met sportieve groet,

Jaap Janssen
Voorzitter v.v. Valken ‘68
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Hoofdtrainer

Derek van der Plas (43) is begonnen aan zijn derde 
seizoen als hoofdtrainer van Valken ’68. Opnieuw in 
de Eerste Klasse, waar ons rood-gele vlaggenschip 
afgelopen seizoen op een knappe tweede plek eindigde. 
Hoe kijkt hij terug op dat succesvolle seizoen, dat ook 
een zwart randje had? En met welke verwachtingen gaat 
hij de nieuwe jaargang in?    

Door Rick van Leeuwen

Het is maandag 8 juli, een paar dagen voordat Derek met zijn 
gezin op vakantie gaat. Vanavond staat hij nog een keer op 
het trainingsveld. Niet op ‘t Duyfrak, maar op Nieuw-Zuid, 
waar hij een weekje meeloopt met Thomas Duivenvoor-
den, de jonge hoofdtrainer van Quick Boys. “Ben je weer 
terug?” krijgt Derek natuurlijk veel te horen; hij groeide op 
bij Quick Boys en speelde ruim veertien jaar in het eerste 
elftal. “Nee hoor, een weekje maar, dan ben ik weer weg!”  

Eigen draai
Derek wil blijven leren, zich blijven ontwikkelen. Hoe gaaf 
is het dan om even in een andere keuken te kijken, bij een 
trainer die afgelopen seizoen door zijn collega’s werd ver-
kozen tot de beste trainer van West II. “We leerden elkaar 
kennen toen ik nog assistent was bij Quick Boys en hebben 
sindsdien contact gehouden”, vertelt Derek. “Ik heb zelf 
gevraagd of ik eens bij hem kon meekijken, puur voor mijn 
eigen ontwikkeling. Een beetje kijken tijdens trainingen 
en wedstrijdbesprekingen, opschrijven wat ik zie en hoor, 
soms iets vragen. Ik bemoei me verder nergens mee.” 
Het belangrijkste wat Derek in die week heeft opgestoken, 
is Thomas’ manier van samenwerken met de staf, in combinatie 
met hoe hij trainingen voorbereidt en daar leiding aan geeft. 
“Hij is heel duidelijk, eist veel van zijn assistenten, staat de hele 
training ‘aan’ en is op team-tactisch gebied echt next level. 
Ik moet daar bij Valken natuurlijk mijn eigen draai aan geven. 
Uiteindelijk ben ik geen fulltime trainer, zoals Thomas, en zijn 
onze assistenten geen betaalde krachten maar vrijwilligers. Ik 
ben ook een ander type trainer en wil mezelf verder niet met hem 
vergelijken. Ik probeer gewoon wat van hem op te pakken, 
waardoor ik mezelf als trainer verder ontwikkel en mijn eigen 
team beter kan maken, zodat wij weer een stap verder komen.”

Grote stappen in aanvalsspel
Het gevoel dat overheerst van het seizoen 2023/2024 is de ge-
boekte progressie met zijn team. “Ik vind dat we hele grote stap-
pen hebben gezet in ons aanvalsspel, op de helft van de tegen-
stander. We hebben daarvoor meer dan ooit met video-analyses 
gewerkt en die hebben ons heel erg geholpen. We konden onze 

spelers nog vaker beelden van zichzelf laten zien, wat heel goed 
is voor hun eigen ontwikkeling, en daarmee ook van het team als 
geheel. Vanaf komend seizoen breiden we dit uit met een mobiel 
camerasysteem.”   

Hoewel het aanvalsspel tevreden stemde en zijn team genoeg 
kansen creëerde, bleek het verzilveren van die kansen vaak een 
uitdaging. “We hebben wel een keer met 6-2 gewonnen en twee 
keer met 5-0, maar in de andere 23 wedstrijden hebben we bij 
elkaar 27 doelpunten gemaakt. Dat is veel te weinig, zeker om 
kampioen te worden. We misten gewoon te veel kansen. En je 
hebt doelpunten nodig om punten te pakken. Als wij makkelijker 

hadden gescoord, had er misschien meer ingezeten. Maar goed, 
dat telt niet in het voetbal. Ik ben wel enthousiast hoe we ver-
dedigend stonden, terwijl we heel aanvallend voetbal speelden. 
We hadden slechts 22 goals tegen en waren daarmee de minst 
gepasseerde verdediging in de competitie. Dat heeft ervoor 
gezorgd dat we tweede zijn geworden en daar kunnen we 
op verder bouwen.”

Spannende competitie
Ondanks die verdienstelijke tweede plek vond Derek zijn team 
gedurende het seizoen wel vrij wisselvallig spelen. “Behalve dan 
de laatste vijf wedstrijden, waarvan we er vier hebben gewonnen. 
Zo konden we in deze spannende competitie nog hoog eindigen. 
Het is heel lang heel dicht bij elkaar gebleven. Maar het duurde 
daardoor ook heel lang voordat we veilig waren, vergeet dat niet. 
De afstand naar boven was kort, maar de afstand naar beneden 
was ook kort. Misschien nog wel korter. Het kan dan zomaar 
misgaan. Eerlijk is eerlijk, daar dacht ik wel aan…”
Valken 1 werd geen kampioen, maar mocht (dankzij het beha-
len van een periodetitel) wel via de nacompetitie meestrijden 

Interview met Derek van der Plas, de hoofdtrainer van Valken ’68

“Grote stappen gezet”
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De wijkraad Valkenburg heeft als doel een bijdrage te leveren aan de eigen identiteit van ons dorp en 
de herkenbaarheid hiervan. 
Ook vervult de wijkraad Valkenburg een klankbordfunctie en een signaleringsrol met betrekking tot 
de leefomgeving, veiligheid en overige aangelegenheden en ontwikkelingen in relatie tot ons dorp. 
 

Daarnaast heeft de wijkraad Valkenburg de beschikking over een budget om burgerinitiatieven, die 
bijdragen aan de identiteit en herkenbaarheid van ons dorp, te ondersteunen. 
De afgelopen jaren hebben wij meerdere verenigingen, instanties en particulieren financieel 
ondersteund om hun wensen en/of verlangens ten behoeve van de Valkenburgse gemeenschap te 
kunnen uitvoeren. 
Voorbeelden hiervan zijn: De Huttenbouw georganiseerd door Jivak, kerstavond georganiseerd door 
gezamenlijke kerken, lichtjesavond, realisatie dierenweide in de Dorpsweide, maar ook de aanschaf 
van een minibieb, etc.  
 

Heeft u als inwoner van Valkenburg ideeën of opmerkingen die kunnen bijdragen aan deze 
doelstellingen, laat het ons dan weten. 
Onze contactgegevens vindt u op onze website: http://wijkraad-valkenburg.nl 
Op onze site vindt u tevens een aanvraagformulier waarmee u een bijdrage kunt aanvragen.  
 

 

  

Rabo 
Impactfonds 
Heb jij een goed idee voor een 
maatschappelijk project in de regio? 
Versterk jouw initiatief met een donatie
Ga naar rabo.nl/lh/impactfonds voor meer info, de voorwaarden en het indienen 
van een aanvraag. 
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om promotie naar de Vierde Divisie. Helaas spatte die droom op 
eigen terrein uiteen tegen het Rotterdamse VOC. “De eerste helft 
speelden we goed en waren we beter dan de tegenstander; zij 
zakten in, wij dicteerden. We maakten alleen niet altijd de juiste 
keuzes en waren een beetje slordig in balbezit, maar we hebben 
geen kans weggegeven, omdat we goed verdedigden en heel 
compact stonden, waardoor die behendige jongens van VOC niet 
tot hun acties kwamen. In de tweede helft begonnen we ook goed 
en hadden we nog een grote kans, maar komen we 1-0 achter 
door een klutsbal. Daarna willen we te graag te snel naar voren, 
worden de ruimtes te groot en konden we bij balverlies geen druk 
meer zetten op hun behendige, snelle aanvallers. En toen werden 
we geslacht, want zij benutten hun kansen wel.”

Binding met het eerste elftal
Aan de ambiance heeft het die avond niet gelegen, weet ook 
Derek. Het was die zomerse avond op ’t Duyfrak drukker dan ooit. 
“Fantastisch hoe het allemaal was geregeld, met een zangertje 
op het veld zelfs, en rijen dik rond het hele veld, de tribune en 
het dakterras helemaal vol. De pr- en sponsorcommissie doet 
heel goed werk en dat bleek 
die avond maar weer eens. Er 
waren ook heel veel betalende 
toeschouwers, heb ik begrepen. 
Dan wordt weer eens duidelijk 
dat er veel meer uit Valken te 
halen valt dan mensen mis-
schien denken.”

De prestaties en speelwijze van 
ons vlaggenschip is natuurlijk 
een belangrijke succesfactor 
voor onze club, maar dat geldt 
zeker ook voor “alles erom-
heen”, waarmee Derek doelt op 
onder andere de social media 
en initiatieven zoals Team van 
de Week. “Dat straalt allemaal 
heel veel positiviteit uit. Wij, 
als trainers en spelers, zijn ook 
heel blij met het Team van de 
Week. Die kinderen hebben 
de middag van hun leven, met 

elkaar als team. Geweldig om te zien. En dit soort initiatieven is 
gewoon heel goed voor de binding met het eerste elftal.”

Uit het boekje
Voor Derek was het binnenhalen van de periodetitel het sportieve 
hoogtepunt van het seizoen. “Uiteindelijk wil je prijzen pakken en 
het beter doen dan het seizoen ervoor. Toen was het net niet ge-
lukt om een periode te pakken en nu wel. Daarnaast hebben we 
ons verbeterd in het aanvallen, wat helaas dus niet resulteerde in 
veel goals, maar wel in kansen. Mooi zijn dan wel de momenten 
waarin we doelpunten maken uit het boekje, patronen waarop 
we hebben getraind en die in de wedstrijd tot uiting komen. Voor 
een trainer en staf zijn dat de mooiste momenten. Dat willen we 
volgend seizoen graag meer zien. Dat is de stap die we moeten 
maken. En daar hebben we voor volgend seizoen ook op geselec-
teerd. We hebben jongens kunnen halen die goed tussen de linies 
kunnen spelen, creativiteit hebben en snelheid voorin.” 

Nog even terug naar de sportieve prestaties. Naast het behalen 
van de periodetitel pakte Valken nog twee prijzen, in de winter-
stop de Algarve Cup en kort voor de zomervakantie de Sportiff 
LAV Cup, voor niet-divisieclubs uit de Leidse regio. “Uiteindelijk 
zijn we het wel aan onze stand verplicht om die twee prijzen te 
pakken, want het zijn voornamelijk tweede, derde en vierdeklas-
sers die aan zo’n toernooi meedoen. Voor met name onze wissel-
spelers was het ook een mooie kans om ze ergens voor te laten 
spelen. Een mooie afsluiting van ons seizoen, vooral omdat Bas 
van Delft in de finale (5-1 winst) nog even in het veld kwam, voor 
de eerste minuten na zijn herstel. Zo konden we hem nog even in 
het zonnetje zetten en laten zien dat-ie op de weg terug is.”

Impact
Eind januari dit jaar werd Bas van Delft tijdens een training ge-
troffen door een hartstilstand, waarbij hij zijn tong inslikte. Dank-
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zij directe hulp op het veld kon de jonge aanvaller met succes 
worden gereanimeerd. “Zoiets wil je natuurlijk nooit meemaken 
op een voetbalveld. Een nachtmerrie. Op dat moment heel heftig 
en moeilijk. Gelukkig was hij wel bij toen hij de ziekenauto in ging 
en kregen we al snel van hemzelf een berichtje dat het goed ging, 
dus dat scheelde. Dat zagen we ook toen we hem met een aantal 
mensen opzochten in het ziekenhuis. En hij kwam al snel weer 
kijken bij wedstrijden.”
De impact op de groep was zeker de eerste weken voelbaar. “We 
hebben voor de volgende training met elkaar gesproken. Iedereen 
kreeg de ruimte om zijn zegje te doen en te delen wat ze wilden 
delen, wat het met ze gedaan had. Dat is heel goed geweest en 
iedereen was heel open daarin. Wat me nog bijstaat, is de emotie 
bij een van onze spelers die net vader was geworden. Die had ook 
gezien hoe verdrietig Bas’ vader was die avond en als je dan zelf 
net vader bent, komt dat gewoon extra hard binnen. Dat voelde ik 
zelf ook. Het is was in elk geval fijn en bijzonder dat iedereen zich 
zo kwetsbaar opstelde. Dat heeft deze situatie wel voor elkaar 
gekregen. Maar ik hoop zoiets nooit meer mee te maken.” 

Zes nieuwe tegenstanders
Ten slotte blikt hij nog even vooruit op komend seizoen, waarin 
Valken opnieuw uitkomt in de Eerste Klasse, met in de poule zes 
andere ploegen ten opzichte van vorig jaar. “Die verandering is 
wel leuk. Met naar verwachting enkele betere ploegen dan in het 
afgelopen seizoen, zoals ARC, Alphense Boys en DSO. Over het 
algemeen een prima competitie. Alleen wel met weinig wedstrij-
den, vind ik. Andere poules in de Eerste Klasse hebben 14 ploegen 
en spelen dus 26 wedstrijden. Wij hebben een poule van 13 ploe-
gen, waaronder een club waarvan onduidelijk is of die volgend 
jaar nog wel bestaat… En dan zouden we maar 22 wedstrijden 
spelen! Vind ik heel weinig. We zijn tenslotte allemaal op voetbal 
gegaan om lekker te voetballen. Maar goed, ik heb daar verder 
geen invloed op, dus ik moet me er ook verder niet zo druk over 
maken.”

Speelwijze verder verbeteren
Derek houdt zich liever bezig met de verdere ontwikkeling van zijn 
ploeg. Hij vindt het wel lastig om daar een concrete doelstelling 
aan te koppelen qua resultaat in de competitie. “In mijn eerste 
seizoen haalden we net geen nacompetitie, in mijn tweede sei-
zoen wel. In het derde seizoen hoop je dan te promoveren. Maar 
er komen dus zes nieuwe ploegen bij waarvan ik de weerstand nu 
nog moeilijk kan inschatten. Als ik naar onszelf kijk, zie ik wel dat 
wij een bepaalde speelwijze hebben waar onze spelers bekend 
mee zijn. Die basis ligt er. De nieuwe spelers moeten daar zo snel 
mogelijk duidelijkheid in krijgen en weten wat er van ze wordt 
verwacht.”

Het plan is om de ingezette speelwijze verder uit te breiden en 
de manier van aanvallen en verdedigen nog meer te verbeteren. 
“En uiteindelijk hopen we dan een stapje verder te zijn dan vorig 
seizoen. Ik denk dat we de juiste kwaliteit hebben aangetrokken 
om ons aanvalsspel nog beter te kunnen uitvoeren en trefzeker-
der te zijn dan vorig seizoen. Uiteindelijk zijn het toch doelpunten 
die zorgen voor drie punten!”

Derek van der Plas
Geboortedatum: 20-8-1981

Woonplaats: Oegstgeest

Thuissituatie: getrouwd met Willemieke. Ze hebben samen 
twee zonen: de oudste (Jack) is 4 jaar, de jongste (Tom) is 
ruim 1,5 jaar oud. 

Beroep: werkvoorbereider onderhoud bij Tata Steel. 

Carrière als speler: speelde in 14 seizoenen ruim 
300 officiële wedstrijden in het eerste elftal van 
Quick Boys.

BOULEVARD ZEEZIJDE 47  | 2225 BB | KATWIJK  | (071) 4072278 



12

v.v. Valken ’6
8

  
PR-commissie

Succesvol jaar voor de pr-commissie

“Valken ’68 is zichtbaarder 
dan ooit tevoren”
Vlak voor de zomer van 2023 vonden er wisselingen 
plaats binnen de PR-commissie. Na geruime tijd zonder 
voorman gefunctioneerd te hebben, werd er een nieuwe 
voorzitter aangesteld en werden de overige functies 
herverdeeld. Dit gebeurde om ervoor te zorgen dat de 
kwaliteiten van diverse mensen op de juiste manier 
werden benut. Een seizoen later kan gesteld worden dat 
Valken ‘68 zichtbaarder is dan ooit tevoren en dat de 
club digitaal écht op de kaart is gezet.

Door Joost Franse

Aan de sponsoren, die betrokken zijn bij onze mooie vereniging, 
ligt het niet. Borden hangen er in overvloed en de organisaties 
erachter zijn trouwe aanhangers van de club. Toch wil je als ver-
eniging graag iets terugdoen voor het vertrouwen dat je krijgt. 
Omdat er wat achterstallig onderhoud was, is er afgelopen jaar 
gekozen om stap voor stap actie te ondernemen. Uiteindelijk 
heb je te maken met vrijwilligers, die meer te doen hebben dan 
werkzaamheden uitvoeren voor de plaatselijke trots. Daarnaast 
kun je beter taken goed uitvoeren dan alles altijd maar snel te 
willen doen.

Sociale media
Allereerst kijk je naar de beschikbare middelen en waar je ge-
makkelijk zogenaamde ‘quick wins’ kunt behalen. Daarbij houd 
je natuurlijk ook rekening met de beperkte financiële midde-
len die je als vereniging kunt inzetten om doelen te bereiken. 
Een platform waar Valken ‘68 al over beschikte, was natuurlijk 
sociale media. Hier werd zo af en toe iets geplaatst, maar dit 
was niet op dagelijkse basis. En dat terwijl er bij Valken ‘68 altijd 
wel iets gebeurt en er vaak nieuws te melden is. Zodoende is het 
stof van de digitale kanalen geblazen en zijn we op zoek gegaan 
naar informatie. Dit kan echter niet alleen; hier is eigenlijk 
iedereen voor nodig. Na een stroeve start is het mooi om te zien 
dat sociale media inmiddels echt leeft binnen de club. Vrijwilli-
gers, trotse ouders, spelers en vrienden sturen wekelijks trotse 
momenten van de mensen die zij liefhebben. Het is fantastisch 
om te zien dat mensen enthousiast raken en willen helpen bij 
de zichtbaarheid van Valken ‘68. In een jaar tijd is het aantal 
volgers dan ook met zo’n 70% gestegen en daar kunnen we als 
club enorm trots op zijn. Dat smaakt naar meer.

Fotografie
Naast sociale media vernamen we aan het begin van het seizoen 
2024/2025 dat onze vaste wedstrijdfotograaf van het eerste 
elftal wellicht zou stoppen. Omdat je als club in ieder geval je 
thuiswedstrijden van het vlaggenschip wil vastleggen, zijn we 
op zoek gegaan naar een nieuwe fotograaf. Met Sabine Henzing 
vonden we iemand die ook nog eens binding had met Valken 
‘68. Uiteindelijk bleef Saam de Mooij toch actief en hadden we 
zelfs twee fotografen rondlopen bij thuiswedstrijden van het 
eerste. Sabine is toen ingezet om sfeerbeelden te maken. Valken 

Oude Rijnsburgerweg 77, 2342 BA Oegstgeest
Telefoon: 071 341 1858
Bestellen: tokolekki.nl
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‘68 is namelijk veel meer dan alleen het eerste elftal. Dit heeft 
fantastisch uitgepakt, want met deze sfeerbeelden hebben we 
regionaal laten zien wie Valken ‘68 is en ons daarmee echt als 
familiaire vereniging op de kaart gezet. Helaas bleef de deel-
name van Sabine beperkt tot één seizoen, omdat haar zoons 
dichterbij huis gaan voetballen. Gelukkig hebben we met Kees 
Kuijt, vader van voormalig eerste elftalspeler Peter Kuijt, een 
nieuwe fotograaf gevonden die zich wil inzetten om sfeerbeel-
den te creëren, en daarmee kunnen we dit stukje professionali-
teit voortzetten.

Nieuwe website
Een doorn in het oog was de oude website van Valken ‘68. Met 
beperkte mogelijkheden heeft Cas Paauw zich altijd ingezet 
om deze up-to-date te houden. Echter, de website liep visu-
eel gezien lichtjaren achter en uitbreiden was niet mogelijk. 
Daarnaast is het niet de rol van een penningmeester om ook 
contentbeheerder te zijn. Binnen de PR-commissie is toen ge-
opperd om hier iets mee te doen. Al snel zagen we de websites 
van een buurvereniging en de Oranjevereniging: visueel zeer 
sterk, overzichtelijk en met talloze mogelijkheden. Hierop zijn 
er gesprekken gevoerd met Outhands uit Rijnsburg, die ver-
antwoordelijk zijn voor het design en de techniek van de eerder 
genoemde websites. Eind 2023 is besloten om met deze partij in 
zee te gaan. Na veel werk, voornamelijk door het vullen van de 
pagina’s, staat er sinds juli een website waar we met recht trots 
op mogen zijn. Het ziet er niet alleen beter uit, maar we kunnen 
ook jaren vooruit. Denk daarbij bijvoorbeeld aan het ondersteu-
nen van de kledingcommissie door de eventuele ontwikkeling 
van een webshop.

Trots moment
De genoemde verbeteringen zijn niet alleen goed voor de club, 
maar hiermee heb je ook meer te bieden aan betrokken spon-
soren. Organisaties die op het shirt staan of een bord langs het 
veld hebben hangen zijn namelijk ook veel zichtbaarder en dat 

geeft een partnerschap meerwaarde. Wat ook mooi is, is de wis-
selwerking met de selectie. Als PR-commissie worden we steeds 
meer betrokken bij het reilen en zeilen rondom de selectie. Dat 
is mooi en wij kunnen ze met onze kanalen ook een platform 
bieden om zich te profileren. Het is alsof we afgelopen seizoen 
samen een reis hebben doorgemaakt en het hoogtepunt was 
natuurlijk de thuiswedstrijd in de nacompetitie tegen VOC uit 
Rotterdam. Een moment om trots op te zijn. Een kampioe-
nenparade voor jeugdteams, een zanger op het veld, een vol 
sponsorhome, rijen dik langs het veld en een fantastische sfeer-
actie van de Valken Youth. Geweldig om te zien! Een historisch 
moment voor Valken ’68, ondanks de teleurstellende uitslag. 

Toekomst
Het jaar 2023/2024 stond in het teken van zichtbaarheid. 
Uiteraard zetten we dit voort met onze sociale mediakanalen 
en narrowcasting in het sponsorhome en in de kantine. Daar-
naast zijn er nog voldoende verbeteringen toe te passen. Denk 
hierbij aan professionele fotografie bij de jeugd, het maken van 
video’s, het afnemen van interviews en ga zo maar door. Echter, 
voor komend seizoen ligt er meer focus op het organiseren van 
bijeenkomsten. Door meer verbinding te zoeken, willen we een 
partnerschap met Valken ’68 nog waardevoller maken dan het 
al is, uiteindelijk met als doel er zakelijk gezien ook beter van te 
worden.

Handjes noodzakelijk 
Om alle ideeën in de praktijk te brengen, zijn er voldoende 
handjes nodig. De PR-afdeling is altijd op zoek naar enthousias-
te vrijwilligers die Valken ’68 naar een hoger plan willen bren-
gen. Dit kan zijn op het gebied van commercie, contentbeheer, 
evenementmanagement, foto- of videografie. Met de laatste 
twee taken kunnen we ook nog eens een platform bieden dat je 
ook zakelijk iets kan opleveren. Ben je enthousiast en wil je een 
actieve rol vervullen binnen de PR-commercie? Stuur dan een 
e-mail naar pr@valken68.nl of bel 06-23573415.
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Uw voetbal specialist, trots partner van v.v. Valken 68

Bekijk onze collectie op ons lookbook via: 
www.pluimgraaffonline.nl  

of kom gezellig langs! 
Taatedam 4 
2225 BN Katwijk 
(071 331 81 33) 
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Op dinsdag 30 januari 2024 veranderde het leven van 
selectiespeler Bas van Delft abrupt tijdens een reguliere 
training die een dramatische wending nam. Wat begon 
als een normale avond op het voetbalveld, eindigde in 
een strijd om zijn leven toen Bas, die zich aanvankelijk 
nog redelijk fit voelde, plotseling in elkaar zakte, getrof-
fen door een hartstilstand. De schok ging door de club 
en iedereen die hem kende, maar dankzij het snelle en 
beslissende optreden van enkele omstanders, waaronder 
ploeggenoten, liep het voor Bas gelukkig goed af. Nu, 
maanden later, blikt hij terug op deze intense periode die 
zijn leven op zijn kop heeft gezet.

Door Marjette Robbers

Eind januari van dit jaar was Bas wat grieperig. De bewuste 
avond in januari voelde hij zich eigenlijk alweer iets fitter dan 
de voorgaande keren op de training. Tot hij tijdens de training in 
een fractie van een seconde besefte dat het juist niet goed was 
en het licht letterlijk uitging. Het heftige bericht dat Bas op het 
veld getroffen werd door een hartstilstand kan iedereen zich nog 
als de dag van gisteren herinneren. Gelukkig werd er adequaat 
gehandeld en liep het goed af. 

Bas van Delft kijkt terug op trainingsdrama

“Ik ben mijn hulpverleners 
ongelofelijk dankbaar”

Bas vertelt hierover: “Wat er precies gebeurde, weet ik niet. Dat 
is ook lastig om terug te halen, want iedereen die erbij was, heeft 
het incident op zijn eigen manier beleefd. Hierdoor is de puzzel 
bijna niet te leggen. Alles bij elkaar heeft het zo’n acht minuten 
geduurd. Ik ben de hulpverleners eeuwig dankbaar, niet alleen 
voor mezelf, maar vooral voor mijn ouders, zus en vriendin.”

Elke seconde telt echt
Achteraf vernam Bas dat het bij iedereen vrij snel duidelijk was 
dat dit iets serieus was. 112 werd gebeld, de AED werd gehaald, 
en er is direct gestart met reanimeren. “Het voordeel van op een 
voetbalveld neervallen, is dat er veel mensen aanwezig zijn. De 
kans is groot dat iemand weet wat hij of zij moet doen om te 
helpen. Ik was gelukkig in goede handen, en alles is uit de kast 
getrokken om me te redden. De eerste hulpverlening maakt echt 
het verschil. Hoe langer zonder zuurstof, hoe groter de schade 
aan de hersenen,” geeft Bas aan.
Het eerste wat Bas zich weer kan herinneren, is dat zijn vader 
hem vastpakte toen hij de ambulance in ging. Bas werd wakker 
met een vaag gevoel: “Alsof je een avond flink hebt gedronken 
en niet meer weet wat er die avond ervoor is gebeurd. Waar ben 
ik? Hoe laat is het? Wat is er gebeurd? Dit soort dingen schoten 
door mijn hoofd.” Richting de spoedeisende hulp begon het besef 
te komen van wat er was gebeurd. Bas zegt hierover: “Het eerste 
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wat ik deed, was kijken of ik alles nog kon bewegen, en dat ging 
gelukkig goed. Dat ik zo alert was, komt volgens de artsen door 
het perfecte handelen van de toppers die bij me waren toen het 
gebeurde.”

Herstel
Na flink wat onderzoek en twee weken in het ziekenhuis, stond de 
periode daarna voor Bas vooral in het teken van rustig aan doen 
en herstellen. “Dat is af en toe lastig. Je wilt graag weer doen wat 
je hiervoor deed, maar dat kan nu even niet.” De lach op zijn ge-
zicht tijdens de invalbeurt in de LAV Cup-finale verraadt meteen 
hoe groot de drive is om weer op het veld te staan. “Prachtig hoe 
iedereen bij de club met mij bezig is en blij is dat ik weer op het 
veld sta.”

Dankbaar
Dankbaar is een understatement wanneer Bas begint te praten 
over de hulpverleners en de mensen die adequaat gehandeld 
hebben op het veld. “Ze hebben niet alleen mij gered, maar ook 
mijn ouders, zus en vriendin. Ik heb het zelf allemaal niet zo be-
wust meegemaakt, maar zij wel. Voor hen was het bijna erger om 
dit van zo dichtbij mee te moeten maken,” vertelt Bas openhar-
tig. “Je gaat ook anders naar de mannen kijken die de eerste hulp 
verleend hebben. Dit vergeet ik nooit meer.”

De club is ontzettend betrokken geweest bij Bas en zijn herstel. 
Bij de eerste wedstrijd liepen de spelers het veld op met de tekst 
‘Sterkte Bas’ op hun shirt. “Dat is natuurlijk een supermooi ge-
baar. Ik heb het shirt ook gekregen, en dat gooi ik niet meer weg!”

Een paar weken na het voorval is Bas met zijn familie en de men-
sen die betrokken waren bij de reanimatie uit eten gegaan om 
hen te bedanken voor hun snelle en goede handelen. “Het was 
een mooie avond die begon met het delen van ieders ervaringen. 
Na een tijdje viel vanzelf de eerste grap, en het werd een memo-
rabele avond gevuld met herinnering en plezier.”

Vooruitkijken
“Nadat ik ontslagen ben uit het ziekenhuis ben ik vrij snel weer 
aan het werk gegaan. In het begin was ik nog wel snel afgeleid, 
maar dat gaat al een stuk beter. Ik merk dat mensen wat voor-
zichtiger met mij zijn. Dat is mooi om te zien, maar echt niet 
nodig. Ik ken mijn grenzen en weet waar ik moet letten. Toch kan 
ik het me goed voorstellen dat de mensen om me heen me nog 
een beetje sparen.”

AED- en reanimatiecursus
Ieder jaar organiseert Valken ‘68 een AED- en reanimatiecursus 
voor de vrijwilligers van de club. Waar deze cursus voorheen niet 
altijd op evenveel enthousiasme kon rekenen, heeft dit incident 
duidelijk gemaakt hoe belangrijk het is dat mensen weten hoe ze 
in zulke situaties moeten handelen. De ervaring van Bas en die 
van een 15-jarige jeugdspeler enkele jaren geleden laten zien dat 
ook jonge mensen in dergelijke situaties kunnen belanden. Bas 
sluit af: “Ik was me er nooit van bewust dat de club die training 
organiseert. Het is maar goed dat dit zo is. Het is de reden dat ik 
er nu zo bij zit. Die training redt levens, en als ik hersteld ben, wil 
ik zelf ook graag zo’n cursus volgen.”
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Dirja Masmeijer: coach sociale veiligheid

“Voetbal is meer dan trainen 
en wedstrijden spelen”
Binnen een voetbalvereniging gaat het tegenwoordig 
niet alleen meer om voetbalvaardigheden, samenwer-
ken met teamgenoten en leren omgaan met winst of 
verlies. Een belangrijk onderdeel is dat dit alles in een 
veilige omgeving plaatsvindt en dat je binnen diezelf-
de omgeving ook passend wordt begeleid. Kinderen 
ontwikkelen zich namelijk niet alleen op voetbalgebied, 
maar ook op sociaal-emotioneel, fysiek en cognitief 
vlak. De KNVB moedigt daarom een positief en peda-
gogisch voetbalklimaat aan, waarin het plezier en de 
ontwikkeling van het kind centraal staan. Deze verant-
woordelijkheid ligt bij de KNVB, Valken ’68, de trainer/
coach(es), de scheidsrechters, clubvrijwilligers en 
(groot)ouders/verzorgers.

Door Joost Franse

Elk contact met een kind heeft invloed op hun ontwikkeling. Het 
is niet de vraag of volwassenen willen bijdragen aan de ontwik-
keling van een speler, want dit is inherent aan hun rol. Het gaat 
er vooral om hoe deze relatie wordt vormgegeven, met als doel 
positief bijdragen aan het plezier van de speler en hun ontwik-
keling, zowel op voetbalgebied als op persoonlijk vlak.

Sociale veiligheid van groot belang
Valken ’68 heeft diepe wortels in de lokale gemeenschap en is 
wekelijks de basis van een groot deel van de jeugd, niet alleen 
uit Valkenburg maar ook daarbuiten. Het is van groot belang dat 
deze jeugdspelers zich kunnen ontwikkelen in een veilige om-
geving. Om die reden start met ingang van seizoen 2024/2025 
Dirja Masmeijer in haar nieuwe rol als “coach sociale veiligheid” 
bij Valken ’68.
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Dirja (36) heeft een passie voor zowel onderwijs als voetbal. 
Haar achtergrond en betrokkenheid bij Valken ’68 maken haar 
de ideale persoon om deze belangrijke rol te vervullen. Dirja was 
werkzaam als gymdocent op een Hindoestaanse basisschool 
in Rotterdam, waar ze met kinderen van alle leeftijden werkte. 
Naast gymdocent was ze ook vertrouwenspersoon en intern 
begeleider. In deze rol kunnen ouders, leerlingen en leerkrach-
ten terecht voor zorg en ondersteuning in diverse situaties. Na 
acht jaar in Rotterdam gewerkt te hebben is Dirja begonnen als 
intern begeleider in Katwijk. Hoe mooi is het om deze maat-
schappelijke taak in je eigen gemeente te mogen uitvoeren.

Familie met een roodgeel hart
Naast haar werk op de school is Dirja al ruim tien jaar vrijwilliger 
bij de club als verzorger bij de selectie. Haar betrokkenheid bij 
de club is geworteld in haar afkomst. Ze is een echte Valken-
burgse, en haar familie heeft gedurende vele jaren een nauwe 
band met de club onderhouden. Haar broer heeft verschillende 
functies binnen de club bekleed, en ook 
haar ouders hebben bijgedragen aan 
diverse clubactiviteiten.

Coach Sociale Veiligheid
Vanaf het komende seizoen neemt Dirja 
een nieuwe rol op zich binnen Valken 
’68. De passende titel van deze rol is 
“coach sociale veiligheid”. Deze rol omvat 
verschillende verantwoordelijkheden, 
waaronder het fungeren als aanspreek-
punt voor zaken met betrekking tot ge-
pest worden en andere redenen waarom 
mensen de club verlaten. Haar doel is 
ervoor te zorgen dat kinderen binnen de 
club zich veilig voelen en dat problemen 
bespreekbaar zijn, zonder drempels.
Deze rol begint met een focus op jeugd-
spelers, maar er is potentieel voor uitbrei-

ding naar seniorenteams in de toekomst. 
Dirja zal nauw samenwerken met trainers 
om hen te voorzien van tips en onder-
steuning bij het creëren van een positieve 
en veilige sfeer binnen hun teams. Ze zal 
teams en trainers op aanvraag observe-
ren en indien nodig tijdens het seizoen 
evalueren, waarbij ze teambuilding en 
een cultuuromslag binnen de club zal 
bevorderen.

Financiële problemen
De rol die Dirja gaat vervullen gaat echter 
verder. Helaas zijn er binnen de samen-
leving diverse gezinnen die het finan-
cieel niet altijd even makkelijk hebben. 
Hier heerst een taboe op en Dirja wil dit 
binnen Valken ’68 graag doorbreken. 
Uiteindelijk heeft ieder kind recht op het 
beoefenen van sport bij een vereniging en 
zij kan helpen met het vinden van moge-

lijkheden binnen diverse instanties die hulp bieden bij nijpende 
financiële situaties. Sporten is namelijk voor kinderen van groot 
belang. Denk daarbij onder andere aan het verbeteren van de 
lichamelijke gezondheid, het ontwikkelen van motorische vaar-
digheden, sociale interactie met andere kinderen, het creëren 
van zelfvertrouwen en een beter zelfbeeld en het verbeteren van 
de mentale gezondheid.

Seizoen 2024/2025
Dirja is officieel gestart in haar nieuwe rol. De afgelopen 
periode heeft ze niet stil gezeten en heeft Dirja zich voorbereid 
op haar nieuwe rol. Daarnaast gaat ze in gesprek met 
jeugdtrainers om duidelijk te maken wat zij precies kan 
betekenen en hoe trainers om moeten gaan met bepaalde 
situaties. Heb je vragen en wil je Dirja bereiken? Stuur een 
e-mail naar dirja.masmeijer@valken68.nl.

We wensen Dirja veel succes als coach sociale veiligheid.
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Bent u op zoek naar een ervaren en betrouwbaar
hoveniersbedrijf voor het ontwerpen, aanleggen en
onderhouden van uw tuin, balkon, landschap of
zakelijk terrein? Bij Hoveniersbedrijf van der Nagel
uit Valkenburg zijn we gespecialiseerd in het creëren
van prachtige buitenruimtes. Wij hebben de
expertise, professionele uitrusting én het
enthousiasme om uw wensen te vertalen naar
praktisch uitvoerbare realiteit.

Kies voor kwaliteit en service met
Hoveniersbedrijf van der Nagel

3D ontwerp tot realisatie

Bij het ontwerpen van uw tuin of terrein gaan we
altijd uit van uw wensen. Wilt u een robuuste
binnentuin met stoer terras of een doeltreffende
beplanting rondom uw kantoor of huis.
Hoveniersbedrijf van der Nagel kan al uw wensen
altijd in de gewenste stijl vertalen! Bovendien
presenteren wij ons ontwerp altijd in 3D zodat u
een goede indruk krijgt van hoe uw nieuwe tuin er
straks uit komt te zien.

Voorschoterweg 26c, 2235 SH Valkenburg ZH T 071-4019869 E info@vdnagelhoveniers.nl 

Voor meer informatie      www.vdnagelhoveniers.nl
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Nieuwbouwplannen Valken ‘68

Kleedkamers en aanleg vijfde veld 
gepland in 2026
Sinds 2017 is Valken ‘68 in constructief overleg met de 
gemeente Katwijk over de noodzakelijke vernieuwing 
van de kleedkamers en de aanleg van een vijfde veld. 
Hoewel er al belangrijke stappen zijn gezet, blijft de 
financiële haalbaarheid een aandachtspunt. Valken ’68 
heeft zorgen, maar is vastbesloten om samen met de 
gemeente een oplossing te vinden. We streven ernaar 
de nieuwbouw en het vijfde veld tegen eind 2026 te 
realiseren.

Door Cas Paauw

Al bijna zeven jaar is Valken ’68 in goed overleg met de gemeen-
te Katwijk over de nieuwbouw van de kleedkamers, die dateren 
uit 1974. In 2019 werden deze kleedkamers, eigendom van de 
gemeente Katwijk en verhuurd aan Valken ’68, na een bouw-
technisch rapport als verouderd beoordeeld. Nieuwbouw werd 
als de beste optie gezien. In 2022 ondernam de gemeente actie, 
waarvoor Valken ‘68 erkentelijk is, maar helaas bleek later dat 
het in de begroting opgenomen bedrag ontoereikend was. De 
nieuwbouwplannen van Valken ’68 werden destijds afgekeurd 
als te duur, waarbij de gemeente het gebrek aan financiële mid-
delen als belangrijkste argument aanvoerde.

Aangenomen moties
In de begrotingsvergadering van november 2023 heeft de 
gemeenteraad twee moties aangenomen om de nieuwbouw en 
de aanleg van een vijfde veld te versnellen. Valken ‘68 waar-
deert het dat veel raadsleden de tijd hebben genomen om onze 
vereniging te bezoeken en onze situatie uit de eerste hand te 
beoordelen. De gemeenteraad was unaniem van mening dat 
de 10 afgekeurde, oude kleedkamers dringend aan vervanging 
toe zijn. Valken ‘68 keek dan ook met vertrouwen uit naar het 
raadsvoorstel dat vóór het zomerreces van 2024 duidelijkheid 
moest bieden over de realisatie van de nieuwbouw en het vijfde 
veld. Helaas heeft dit raadsvoorstel enige vertraging opgelopen. 
We zijn dankbaar dat er begin 2024 een projectleider wordt 
aangesteld om het proces te versnellen.
Tijdens de aftrapvergadering zijn er twee scenario’s gedefini-
eerd: met of zonder teamlocker kleedkamers en een inpandige 
huisartsenpraktijk. De gemeente heeft daarnaast voorgesteld 
om de renovatie en verduurzaming van het clubhuis, de kanti-
ne en het sponsorhome gelijktijdig mee te nemen. Valken ‘68 
waardeert dit streven naar efficiëntie, maar maakt zich wel zor-
gen over de haalbaarheid, gezien de sterk gestegen bouwkosten 
sinds onze nieuwbouwplannen uit 2021 en de verdubbelde ren-
telasten op leningen. Wij willen graag blijven samenwerken om 

tot een oplossing te komen die voor beide partijen haalbaar is.
Inmiddels, halverwege augustus, is er dankzij de inzet van de 
projectleider enige vooruitgang geboekt. We zijn blij dat de 
scenario’s zijn uitgebreid en dat de mogelijkheid van alterna-
tieve huisvesting ertoe heeft geleid dat de optie zonder huisart-
senpraktijk opnieuw door de gemeente is toegevoegd. Hoewel 
de concrete invulling nog even op zich laat wachten, hebben 
we er vertrouwen in dat de samenwerking met de gemeente zal 
leiden tot een raadsvoorstel en uiteindelijk de realisatie van de 
nieuwbouw en het vijfde veld, met als doel 2026.

Financiële haalbaarheid
De financiële haalbaarheid blijft een belangrijk punt van aan-
dacht, aangezien de draagkracht van Valken ’68 beperkt is. Met 
vijf velden wordt een maximale groei naar 1.100 spelende leden 
verwacht, maar momenteel is Valken ’68 al gegroeid van ruim 
530 leden in 2018 naar bijna 800 in 2024. Wij hopen dat de 
extra contributie-inkomsten en kantineomzet van de voorziene 
groei voldoende zullen zijn om de kosten van de renovatie van 
het clubhuis en de aangekondigde huurverhoging te dekken. De 
exacte hoogte van de huurverhoging is nog onduidelijk, maar 
Valken ‘68 kijkt uit naar verdere gesprekken met de gemeen-
te om hierin duidelijkheid te krijgen. We zullen in ieder geval 
een lening moeten afsluiten voor de renovatiekosten van het 
clubhuis, en de hoogte hiervan is afhankelijk van de kostenver-
deelstaat van het nieuwbouw-/renovatieproject en de eigen 
middelen die Valken ’68 heeft gereserveerd, voornamelijk uit 
veilingopbrengsten.

Veiling 2024
Valken ’68 hoopt nog twee veilingen te organiseren voordat de 
nieuwbouw kan worden gerealiseerd. De eerste veiling staat ge-
pland voor 8 november 2024. Deze veilingen zijn van essentieel 
belang voor de financiering van de renovatie van het clubhuis. 
We nodigen iedereen van harte uit om bij te dragen aan deze 
veilingen, hetzij door kavels beschikbaar te stellen, hetzij door 
als koper aanwezig te zijn.

Wij blijven ons vol inzetten voor de nieuwbouw van kleedka-
mers, de renovatie van het clubhuis, en de realisatie van een 
vijfde veld, dat hopelijk eind 2026 gereed zal zijn. We zijn ervan 
overtuigd dat we met de gemeente Katwijk in goed overleg tot 
een oplossing kunnen komen die recht doet aan de belangen 
van alle betrokkenen.
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Ancora Hypotheken kan u de meest uiteenlopende
hypotheekvormen aanbieden omdat ze samenwerkt met
vrijwel alle geldverstrekkers in Nederland.
Dit garandeert een voor u optimaal passende hypotheek.
Ancora is u graag van dienst met de aankoop,
verkoop en financiering van uw woning.

En, nu de rente zo laag staat, kan zij samen met u bekijken
of het oversluiten van uw bestaande hypotheek een optie is.

Ancora Regiobank is de enige bank in Noordwijk waar u nog gewoon
binnen kunt lopen! En in de regio is er, met 500 Zelfstandige Adviseurs,
altijd wel een RegioBank in de buurt.
Ze noemt zich dan ook een buurtzame bank.

Wat haar echt uniek maakt, is de persoonlijke relatie. U kunt zo binnen lopen
bij iemand die u persoonlijk kent met een eenvoudige vraag of voor een uitge-
breid advies. Natuurlijk kunt u bij haar ook online en mobiel bankieren.
Zij zijn en blijven uw bank dichtbij.

In recent onderzoek van de Consumentenbond gaven de klanten van
RegioBank haar het hoogste cijfer van alle banken. Daar zijn ze erg trots op.
Net als op de titel Klantvriendelijkste Bank van Nederland, natuurlijk.

Ancora Noordwijk
Kerkstraat 44
2201 KN  Noordwijk

Ancora Katwijk
Baron S. de L. Wyborgstraat 1
2225 TD  Katwijk

www.ancora.nl
Tel. 071-4016545

van alles naar 1
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Van 11 januari tot en met 14 januari heeft de selectie van 
Valken ‘68 voor de tweede keer op rij het trainingskamp 
doorgebracht in Portugal. In totaal reisde een groep 
van zestig personen af naar Carvoeiro om intensief te 
trainen en aan het groepsgevoel te werken. Ook werd 
de Algarve Cup, na een spannende penaltyserie, gewon-
nen. Zodoende werd er iets tastbaars meegebracht naar 
Valkenburg ter herinnering aan een fantastische tijd 
samen.

Door Joost Franse

Op donderdag 11 januari verzamelden spelers, staf, bestuurs-
leden en sponsoren zich in alle vroegte op sportpark ’t Duyfrak 
om met een touringcar richting Schiphol te vertrekken voor het 
jaarlijkse trainingskamp. Net als in 2023 besloot de organisatie 
voor het buitenland te kiezen, niet alleen vanwege de prettige 

weersomstandigheden, waardoor de technische staf meer mo-
gelijkheden had om trainingen uit te zetten, maar ook vanwege 
de perfecte trainingsfaciliteiten.
Na een korte vlucht arriveerde het gezelschap op de luchtha-
ven van Faro, waar meerdere bussen klaarstonden om naar 
het Carvoeiro Plaza Hotel nabij het strand te vertrekken. Een 
aantal bussen moest voorafgaand aan de rit worden voorzien 
van brandstof, waarbij één chauffeur tot hilariteit van de overige 
aanwezigen de verkeerde brandstof in het voertuig had toege-
voegd. Gelukkig was dit dermate weinig dat de groep haar weg 
kon vervolgen.

Trainingssessie
Eenmaal aangekomen bij het hotel en nadat iedereen toegang 
had tot de hotelkamer, volgde er een lunch die georganiseerd 
was door reisleider Pieter van Veen van Trainingskampen.nl. 
Deze werd door het hongerige gezelschap snel verorberd. On-
dertussen nam hoofdtrainer Derek van der Plas het woord om de 

Dichter naar elkaar gegroeid

Verbinding is het sleutelwoord op 
trainingskamp
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dagplanning te bespreken. Een onderdeel van het programma 
was een training op het prachtige complex van Portimonense 
SC, in het seizoen 23/24 actief in de Primeira Liga. Niet alleen 
de spelers werden onderworpen aan een pittige training; ook 
de keepers en de geblesseerden kregen niet de kans om bij te 
komen van een korte nachtrust.
Na afloop van de sessie hadden de sponsoren een leuke 
opdracht in petto: latje 
trappen. Zowel de spelers 
als de staf mochten vanaf 
de middellijn tweemaal 
aanleggen. Het resultaat 
was wat minder. Alleen 
keeperstrainer Kees Kuijt 
trapte de bal op de lat en 
verdiende daarmee geld 
voor de pot. Gelukkig 
kregen de keepers nog een 
kans om de pot te verhogen 
door penalty’s te stoppen 
van enkele bestuursleden 
en sponsoren. Dit slaagde 
wél.
In een opperbeste stem-
ming vertrok de totale 
groep weer ‘huiswaarts’ om 
even lekker op te frissen en bij te komen. Het verdere dagpro-
gramma werd afgesloten met een diner en een karaokesessie 
in de Carvoeiro Bar. Hier zal nog lang worden nagepraat over de 
geweldige optredens van Floor van Duijn, Jan Hoekstra en Wim 
Masmeijer. De sfeer zat er goed in, maar de vermoeidheid sloeg 
ook toe. Met nog een druk schema voor de boeg ging iedereen 
op tijd naar bed.

Gesprekken en trainen op het strand
Na een goede nacht kwam iedereen druppelsgewijs de ontbijt-
zaal binnen voor het ontbijtbuffet. Op het programma stonden 
individuele gesprekken met de spelers van het eerste en tweede 
elftal. Hier werd het lopende seizoen besproken en vooruit-
gekeken naar de toekomst bij Valken ‘68. Voor de sponsoren 
en enkele bestuursleden stond een stevige ochtendwandeling 

langs de prachtige kust-
lijn van Carvoeiro op het 
programma. Het middag-
programma was weer geza-
menlijk op het strand. De 
spelers en staf waren druk 
bezig met activiteiten zoals 
strandvoetbal en loopoe-
feningen. Het schouwspel 
werd aandachtig bekeken 
door de aanwezigen die 
niet direct betrokken waren 
bij de selectie. Dit alles ge-
beurde in een zonovergoten 
Portugal, waar het kwik al 
snel richting de twintig gra-
den steeg. Na afloop van de 
actieve middag werd er ge-
borreld en tapas gegeten.

Algarve Cup
De derde dag stond in het teken van de Algarve Cup. Al vroeg 
werd iedereen verwacht in de ontbijtzaal, voordat de reis rich-
ting het trainingscomplex van Portimonense SC werd afgelegd. 
Gezien de tegenstanders tijdens de Algarve Cup, was Valken 
‘68 aan haar stand verplicht om er met de beker vandoor te 
gaan. Toch moest het nog maar even gebeuren. De eerste twee 
wedstrijden tegen RWB Waalwijk en FC Borger werden, onder 

luid gejuich van de aanwezige supporters, gewonnen. 
De laatste wedstrijd was direct de finale. Tegenstander 
FVC Leeuwarden had namelijk evenveel punten en een 
gelijk doelsaldo. Na de openingstreffer van Niels Var-
kevisser ging keeper Frank Kardjani echter in de fout, 
waardoor het uitdraaide op penalty’s. Frank herstelde 
zijn fout door maar liefst drie penalty’s te stoppen, 
waardoor gelegenheidsaanvoerder Jesper Slootweg 
de prachtige beker in ontvangst mocht nemen. Het 
eerste zilverwerk van het seizoen was binnen en dat 
moest gevierd worden!

Na de Algarve Cup werd het programma wat losser. De 
sponsoren en enkele bestuursleden gingen lunchen 
op een prachtige locatie, terwijl de spelers en de staf 
terugkeerden naar het hotel om de overwinning te 
vieren. Aan het einde van de middag kwam iedereen 
samen in de Carvoeiro Bar en ging het gezelschap 
gezamenlijk dineren. Omdat iedereen vrij had, ging 
een deel van de selectie en begeleiding nog op stap in 
Albufeira. Een mooie afsluiting van een geweldige dag.
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Slotstuk
Voor enkele spelers en een begeleider begon de 
laatste dag van het trainingskamp vroeg. Zij moesten 
zich melden bij trainer Derek van der Plas vanwege 
laatkomen. De straf bestond, naast vroeg opstaan, uit 
het oprennen van een berg. Geen pretje na een korte 
nacht. Alle ‘veroordeelden’ waren op tijd aanwezig en 
konden na hun inspanning weer naar bed. Het ontbijt 
was later gepland, zodat iedereen even kon bijkomen van drie 
intense dagen. Het late ontbijt smaakte goed, en daarna ging 
het gezelschap wandelen langs de kustlijn, waarbij onder 
begeleiding van Dirja Masmeijer de spieren flink werden gerekt. 
Het trainingskamp werd afgesloten in een, volgens Johan de 
Winter, befaamd kiprestaurant. Hier nam Jesper Slootweg 
namens de selectie het woord om iedereen die een aandeel had, 
hartelijk te bedanken.

De organisatie kijkt terug op een fantastisch trainingskamp, 
waar de groep nog hechter is geworden en meer samenhang is 
gecreëerd, mede dankzij de aanwezige sponsoren: Arco Fleurs, 
Cees Haasnoot, Confianza Accountants, Emiel Timmer- en 

Onderhoudsbedrijf, H. Star, Postmus.nl, Ronald Kuijt en Ton de 
Mooij. Daarnaast kon het thuisfront meegenieten door mid-
del van dagverslagen, prachtige foto’s van Sabine Henzing, 
en Instagram-takeovers door spelers uit de selectie. Al met al 
was het een mooie ervaring die zeker heeft bijgedragen aan de 
successen in de tweede seizoenshelft.
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Jordy Blikman
Doelman

Dirk van Duijn
Verdediger

Stijn Kalee
Verdediger

Joshua Cooper
Middenvelder

Sten Schaap
Middenvelder

Frank Kardjani
Doelman

Mike Glasbergen 
Verdediger

Bastiaan Meijvogel 
Verdediger

Stefan Kralt
Middenvelder

Bas Star
Middenvelder

Thijs Scheffer
Doelman

Stijn Haasnoot
Verdediger

Lars Oudshoorn
Verdediger

Dunke Lagerberg
Middenvelder

Julian Star
Middenvelder

Bart Duiker
Verdediger

Jesper Slootweg 
Verdediger

Matthijs de Mooij
Middenvelder

Thomas Duiker
Verdediger

Thijs den Hollander
Verdediger

Wouter Vroegindeweij
Verdediger

Bas Roorda
Middenvelder

Stefan de Mooij
Middenvelder

Samir Foudal
Middenvelder

Willem Ros
Verdediger
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Bovenste rij (v.l.n.r.): Mark Martens (grensrechter 2), Lars Oudshoorn, Mike Glasbergen, Matthijs de Mooij, Niels Varkevisser, 
Harmen van Delft (fysiotherapeut), Dennis de Raad (begeleider 2), Jelle van den Oever, Bas van Delft, Dunke Lagerberg, Wouter Vroegindeweij, 
Samet Arikan, Jesper Slootweg en Victor Oudshoorn (fysiotherapeut);

Middelste rij (v.l.n.r.): Johan de Winter (begeleider 1), Bart Duiker, Thomas Duiker, Lars Wietsma, Bas Roorda, Jordy Blikman, Frank Kardjani, 
Thijs Scheffer, Stijn Kalee, Bastiaan Meijvogel, Sammy Zandbergen, Bas Star en Wim Masmeijer (grensrechter 1);
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Onderste rij (v.l.n.r.): Stijn Haasnoot, Dirk van Duijn, Chris Volwater, Stefan Kralt, Ilja de Vries, Henk van der Nagel (assistent trainer 2), 
Mike de Boer (trainer 2), Derek van der Plas (hoofdtrainer), Erwin van der Nagel (assistent trainer 1), Artan Reçica (assistent trainer 1), Sten Schaap, 
Gregor Zalewski, Thijs den Hollander, Julian Star en Joshua Cooper;

Ontbrekend: Nasser Bouhamed, Floor van Duijn (assistent trainer 1), Pepijn van Duijvenvoorde, Jelmer van Egmond, Samir Foudal, 
Peter den Haas (begeleider 1), Pepijn de Jong, Dirja Masmeijer (fysiotherapeut), Stephan de Mooij, Thijs Ouwehand, Emiel van der Plas (begeleider 2), 
Stefan de Reuver, Willem Ros, Jan Valk (keeperstrainer) en Quinten Wolff.



v.v. Valken ’6
8

  

32

Selectie

Gregor Zalewski
Aanvaller

Henk van der Nagel
Assistent trainer 2

Harmen van Delft
Fysiotherapeut

Sammy Zandbergen
Middenvelder

Derek van der Plas
Hoofdtrainer

Johan de Winter
Begeleider 1

Victor Oudshoorn
Fysiotherapeut

Samet Arikan
Aanvaller

Erwin van der Nagel
Assistent trainer 1

Dennis de Raad
Begeleider 2

Jelle van den Oever
Aanvaller

Artan Reçica
Assistent trainer 1

Wim Masmeijer
Grensrechter 1

Niels Varkevisser
Aanvaller

Mike de Boer
Trainer 2

Mark Martens
Grensrechter 2

Bas van Delft
Aanvaller

De pasfoto’s van de volgende personen ontbreken: Nasser Bouhamed, 
Floor van Duijn (assistent trainer 1), Pepijn van Duijvenvoorde, Jelmer van Egmond, 
Peter den Haas (begeleider 1), Dirja Masmeijer (fysiotherapeut), Thijs Ouwehand, 
Emiel van der Plas (begeleider 2), Stefan de Reuver, Jan Valk (keeperstrainer) en Quinten Wolff.

Pepijn de Jong
Aanvaller

Chris Volwater
Middenvelder

Ilja de Vries
Middenvelder

Lars Wietsma
Middenvelder
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Op de foto van links naar rechts: Thomas Duiker, Sten Schaap, Wouter Vroegindeweij, Bastiaan Meijvogel, 
Stefan Kralt en Gregor Zalewski. Nasser Bouhamed, Jelmer van Egmond, Thijs Ouwehand en 
Quinten Wolff ontbreken.

Op de foto van links naar rechts: Artan Reçica, Mike de Boer, Derek van der Plas, Henk van der Nagel 
en Erwin van der Nagel. Floor van Duijn en Jan Valk ontbreken.
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Familiedagen

Jagtlustkade 12 · Sassenheim · T 0252 219 122 · www.meijerbouw.nl

Ons team van allround vaklieden staat voor u klaar 
om uw wensen te realiseren.

Of het nu gaat om het bouwen of verbouwen van 
uw bedrijfspand of het renoveren van een historisch 
pand, wij hebben de kennis en ervaring in huis om elk 
project tot een succes te maken.

Daarnaast zijn wij gespecialiseerd in het 
verduurzamen van woningen en bedrijfspanden. 
Wij kunnen u adviseren over energiebesparende 
maatregelen en duurzame materialen, zodat u niet 
alleen bijdraagt aan een beter milieu, maar ook 
bespaart op uw energierekening.
 
Kies voor kwaliteit, vakmanschap en duurzaamheid.

OP ZOEK NAAR  
EEN AANNEMER?

KIES VOOR MEIJ(ER).
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Autocentrum Van Egmond Familiedagen

Een onvergetelijk feest voor
iedereen met een roodgeel hart
Al jarenlang een begrip, maar met het toetreden van 
naamgever Autocentrum Van Egmond als hoofdsponsor 
van de Familiedagen, was de tweede editie van de Fami-
liedagen bij Valken ’68 opnieuw een groot succes. Het 
steeds groeiende en enthousiaste team onder leiding 
van Henk van der Nagel wist wederom een aantrekkelijk 
programma voor jong en oud voor te schotelen.

Door Wim Masmeijer
Op vrijdagavond 31 mei 
was de aftrap met het 
ouder/kind-voetbal voor 
de bovenbouw. Dit was, 
zoals ieder jaar, een mooi 
moment voor de ouders om 
zich te bewijzen tegenover 
hun zoon of dochter en 
voor de kinderen een uitge-
lezen kans om het geroep 
vanaf de zijlijn eindelijk 
te logenstraffen. Op 1 juni 
was het de beurt aan de 
onderbouw, en op 8 juni 
werd dit spektakel afge-
sloten voor de allerjongste 
jeugd. Lachende gezichten, 
gecombineerd met ouders 
die letterlijk met de tong op 
de schoenen liepen, waren het resultaat voor de minder 
sportief onderlegde deelnemers.

7x7-toernooi
Zaterdagmiddag 1 juni stond het 
7x7-toernooi op het program-
ma. Twee poules van vijf ploe-
gen, opgedeeld in recreanten 
en wat gevorderden, streden om 
de eeuwige eer, waarbij spor-
tiviteit en gezelligheid hoog in 
het vaandel stonden. Valken ’68 

JO19-1 en Valkenburg Youth kroonden zich als poulewinnaars, 
waarna een DJ zorgde voor een drukke derde helft, die nog lang 
gezellig bleef. Een klein puntje van kritiek was de schotvaardig-
heid van sommige deelnemers, met diverse ballen die tussen de 
brandnetels en doornenstruiken belandden.

Bingo voor jong en oud
Een nieuw onderdeel op het programma was de tribunebingo 
voor de jongste jeugd. Een afgeladen, rumoerige tribune werd 
vermaakt onder leiding van de feestelijk uitgedoste bingo-leider 

Erwin Schreve. Het bleek 
een doorslaand succes 
en is gegarandeerd een 
blijvertje op het program-
ma van de familiedagen. 
Wat al jaren een vaste 
traditie is, is de bingo op 
donderdagavond, met een 
al weken van tevoren vol-
geboekte kantine. Ditmaal 
werd deze in een nieuw jas-
je gepresenteerd door Lol-
lypop Entertainment met 
Daan de Mooij. Met een 
wederom indrukwekkend 
prijzenpakket, geregeld 
door Arenda en Cynthia, 
was het een succesvolle 
avond zonder valse bingo’s.

Op vrijdagavond konden de hersenen weer gekraakt wor-
den met de pubquiz. Tijdens een avond vol met onder andere 

moeilijke vragen, makkelijke vragen, 
muziekrondes en een ronde over 
vogelnamen, was er een shout-out 
nodig om een winnaar te bepalen. 
De benaderingsvraag werd het beste 
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PER BESTELLING 
IN DE CLUBKAS!

10% 
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Als trotse hoofdsponsor Jeugd wenst 123inkt.nl iedereen
van Valken ‘68 een mooi en sportief seizoen toe.

Bestel via de clubwebsite
huismerkproducten van 123inkt.nl
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beantwoord door het team van Dirk Duinsbergen, die hiermee het 
team van Fred en Linet van der Meij aftroefde.

Het hoogtepunt
Dan was er natuurlijk weer de apotheose van de Autocentrum Van 
Egmond Familiedagen. Met een wekker die vroeg afging voor de 
organisatie en de vele vrijwilligers, werd om 06:00 uur het veld 
weer volgezet met springkussens en diverse andere opblaasbare 
hindernissen. Naast de survival voor de oudere jeugd was er dit jaar, 
op veler verzoek, ook een parcours voor de jongste jeugd. Ook de 
volwassenen werden niet vergeten. Aan het einde van de middag 
konden zij glijden over de lange buikschuifbaan, met als beloning 
een koud biertje na het bereiken van het einde.
Na het survivalgeweld volgde de jaarlijkse finale van de 
penaltybokaal. De finalisten wisten de keepers Frank 
Kardjani, Tim de Mooij en Gino Hoekstra regelmatig te 
verrassen met fraaie treffers. Maar natuurlijk wisten de 
heren ook enkele doelpogingen met fraaie reddingen te 
keren. Danny Plezier, John Medley, Lars van der Meij en 
niemand minder dan Alex sloten deze prachtige dag af 

met gezellige meezingers. De flinke regenbui tussendoor wist de 
pret niet te drukken.

Dankwoord
Mede dankzij de inzet van de vele vrijwilligers en de bijdrage 
van de sponsoren, evenals de gezelligheid van iedereen die erbij 
was, waren deze Autocentrum Van Egmond Familiedagen van 
Valken ’68 er weer eentje voor in de boeken.

Familiedagen
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Jumbo Oegstgeest
Openingstijden

Maandag 8.00 - 20.00 uur
Dinsdag 8.00 - 20.00 uur
Woensdag 8.00 - 20.00 uur
Donderdag 8.00 - 20.00 uur
Vrijdag 8.00 - 21.00 uur
Zaterdag 8.00 - 20.00 uur
Zondag 12.00 - 19.00 uur

Oegstgeest, Rustenburgerpad 9

30878-4733 Oegstgeest-Advertentie magazine openingstijden 180x267.indd   1 30-07-20   16:48

10.00 - 20.00 uur
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Johan Kerpershoek: 
Vrijwilliger van het jaar
Johan Kerpershoek werd in december terecht benoemd 
tot vrijwilliger van het jaar. Met meer dan twee decennia 
aan onschatbare bijdragen aan de club, heeft Johan zijn 
stempel gedrukt als een onmisbare kracht. Zijn reis be-
gon als gepassioneerde voetballer bij Rijnsburgse Boys, 
maar zijn hart vond uiteindelijk een thuis bij Valken ‘68. 
Van jeugdtrainer tot scheidsrechter, en nu als lid van 
de Technische Commissie Jeugd, blijft Johan zijn liefde 
voor het spel en de gemeenschap delen. 

Door Marjette Robbers

‘Nee, ik zag deze niet aan komen. Het was een totale verras-
sing,’ begint Johan Kerpershoek als hem gevraagd wordt naar 
zijn benoeming tot vrijwilliger van het jaar. Want dat er wederom 
een terechte vrijwilliger gekozen is, daar bestaat geen twijfel 
over. Hoog tijd om eens in te zoomen op deze fanatieke vrijwilli-
ger van Valken ’68.

21 jaar lang verbonden aan de club
Ruim 21 jaar is Johan betrokken bij Valken ’68. Al van jongs af 
aan staat hij op het veld en voetbalde hij met passie bij Rijns-
burgse Boys. Lange tijd speelde hij daar als robuuste en snelle 
verdediger. Maar na het scheuren van zijn voorste kruisbanden 
moest hij op 22-jarige leeftijd helaas de selectie in Rijnsburg 
verlaten. Johan belandde in een vriendenteam van Valken ‘68. 
‘Aldahib’, bij velen nog wel een 
bekende naam, werd zijn thuisbasis. 
Een win-win voor iedereen, want 
sindsdien heeft Johan zijn hart 
verloren aan de club.
Toen de toenmalige jeugdvoorzitter 
Frank Boogerd Johan vroeg of hij 
trainer wilde worden, hoefde hij niet 
lang na te denken. Hij begon met 
het trainen van de jeugdselectie. 
Met veel plezier trainde hij jarenlang 
de jeugd tussen de (toen nog) E-tjes 
en de B’tjes. Naast het trainen stond 
hij ook regelmatig fluitend op het 
veld als scheidsrechter om de boel 
in het gareel te houden.

Het fluiten is hij altijd blijven doen, 
maar toen zijn oudste dochter 
Floortje 10 jaar geleden geboren 
werd, is hij even gestopt met trai-
ning geven. Tot drie jaar geleden. 
Floortje heeft de voetbalpassie 
ook door haar aderen stromen, en 

Johan geeft sindsdien met veel plezier training aan haar team. 
Komend seizoen speelt Floortje in de JO11-1/2 en gaat ook zijn 
jongste dochter Fien na de Minioren het Valkenveld betreden 
met de JO8-4.

23 december 2024
Terug naar de bewuste vrijwilligersavond van 23 december 
2023. Nietsvermoedend was Johan met zijn vrouw (Marieke) 
aan het eten toen de voorzitter haar belde met de mededeling 
dat het nu wel tijd was om naar de club te komen. Langzaam 
ging er een klein lampje branden en groeide een licht ongemak-
kelijk gevoel bij Johan.

‘Op mijn werk sta ik vaak genoeg voor groepen, maar dan 
gaat het over werk en inhoud. Hier gaat het ineens over jou als 
persoon en over wat je vanuit je eigen intrinsieke motivatie doet 
voor een club die je aan het hart gaat,’ vertelt Johan openhartig. 
Dat is ook hele andere koek. Je wordt natuurlijk geen vrijwil-
liger om zo in de spotlights gezet te worden. Maar als het dan 
gebeurt, en je wordt gezien en gewaardeerd, dan is het wel heel 
erg leuk en eervol. Naast het kleine beetje ongemak kijkt Johan 
dan ook vooral met gepaste trots en veel plezier terug op die 
bewuste avond en zijn benoeming tot vrijwilliger van het jaar.

Nieuwe uitdaging
Voorlopig blijft Johan een enthousiaste vrijwilliger. Sinds vorig 

seizoen is hij namelijk lid van de 
Technische Commissie Jeugd 
(TCJ). Deze commissie richt zich 
op het vormgeven van beleid en 
het overbrengen daarvan naar 
de trainers. Daarnaast onder-
steunen zij het hoofd jeugdop-
leidingen. De club 

Waarom Valken ’68?
‘Wat mij drijft, is de combinatie 
van een heel leuk spel en de 
goede sfeer die er heerst bij 
Valken ’68. Je merkt op de club 
dat iedereen er iets moois van 
wil maken. Er is een gezonde 
mix tussen plezier en presteren. 
Ik hoop dat we dat met zijn 
allen kunnen behouden. Dat we 
met zijn allen blijven staan voor 
die mix van plezier en presteren. 
Valken ’68 staat voor verbin-
ding, en dat doen we samen,’ 
sluit Johan af. 
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BARNWOODWEB.NL
BARNWOODWEB
TAANDERSTRAAT 13
2222 BG  KATWIJK

TAANDERSTRAAT

WENST VALKEN’68 VEEL GELUK 
IN HET NIEUWE SEIZOEN!

*BARNWOODWEB IS NIET AANSPRAKELIJK VOOR DE UITSLAGEN OP BASIS VAN BIJGELOOF.
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MO17-1
  

MO17-1: een pracht team!

Samen zijn ze sterk, met elkaar 
door het vuur.
In 2015 werd de basis gelegd voor een team dat inmiddels is 
uitgegroeid tot een hechte groep ambitieuze dames. Waar de 
trainingen eerst nog in het teken stonden van gezelligheid, 
flikflaks en haren vlechten, zijn de meiden dit inmiddels ont-
groeid en zijn ze tot op het bot gemotiveerd om voor de winst 
te vechten. We leggen de MO17-1 graag onder een vergroot-
glas en stellen dit geweldige team graag voor.

Door Brenda van den Oever-Noort

Onder leiding van trainer Fred van der Meij en coach Tjeerd van den Oe-
ver begonnen de meiden, toen nog vijf à zes jaar oud, met voetballen. 
De sfeer was goed en ongedwongen, maar gezelligheid stond voorop. 
En logisch natuurlijk, de meiden waren nog jong en volop in ontwikke-
ling! Door de jaren heen hebben verschillende trainers de revue gepas-
seerd. Na Fred van der Meij kwam Marieke Spaanderman en inmiddels 
zwaait trainer Niels Karremans de scepter. In al die jaren is er altijd één 
constante factor: coach Tjeerd. Nog altijd bevlogen en enthousiast.

Ontwikkeling
Het is bijzonder om vanaf de zijlijn de groei van deze meiden te aan-
schouwen. Van kleuters naar beginnende dames en alles daartussenin. 
In het veld zijn het echte leeuwinnen: geen enkele speelster laat haar 
hoofd hangen en ze zijn voor niemand bang. Ondanks dat de tegen-
standers vaak groter zijn, laten ze zich niet intimideren. De flikflaks zijn 
verdwenen en hebben plaatsgemaakt voor een winnaarsmentaliteit 
die al twee keer heeft geleid tot een kampioenschap. Beide kampioen-
schappen zijn natuurlijk uitgebreid gevierd met muziek, fakkels en een 
traditionele duik in de sloot. De gezelligheid in de kantine en de feestjes 
‘s avonds mogen ook niet ontbreken.

Trouwe aanhang
Langs de lijn is er altijd veel support van fans 
die er vanaf het eerste uur bij zijn. Of het nu een 
thuis- of uitwedstrijd is, weer of geen weer, met 
paraplu of een kater, vlag of fluitje, ze laten de 
meiden nooit in de steek. Ook opa’s en oma’s, 
vrienden en vriendinnen zijn er om aan te 
moedigen. Het seizoen wordt steevast afgeslo-
ten met een fanatieke ouder-kind wedstrijd, 
waarbij iedereen meedoet. Broertjes en zusjes 
springen ook bij en vaders hebben steeds meer 
moeite om te winnen, terwijl moeders zonder 
pardon onderuit worden gehaald.
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MO17-1

Selectie
Het team dat tijdens de nacompetitiewedstrijd tegen VOC voor-
op liep in de kampioenenparade en trots met het eerste elftal 
het veld op kwam lopen, bestaat uit de volgende teamleden:

•  Anouk - Dribbelt op het middenveld vliegensvlug langs alle 
tegenstanders. Met haar mooie techniek en goed schot is ze 
een belangrijke schakel in het team;

•  Demi - Multi-inzetbaar. Met haar goede inzicht, snelheid, du-
elkracht en het vermogen om zowel met links als met rechts 
te passen en schieten, kan Demi overal spelen;

•  Esmee - Fel, snel en meedogenloos. Met haar uitstekende 
spelinzicht pakt ze in de achterhoede elke bal en doet ze de 
tegenstander verbleken met haar scherpe blik;

•  Fleur - Onze wolf in schaapskleren. Hoewel ze niet groot van 
stuk is, blinkt ze uit in haar rol. Ze trainde mee met de KNVB 
en is van onschatbare waarde voor ons team. Haar soms 
onnavolgbare reddingen hebben een grote bijdrage geleverd 
aan onze kampioenschappen en maken vaak het verschil in 
wedstrijden;

•  Isabelle - De sneltrein op links. Vaak stevig aangepakt door 
verdedigers die haar snelheid onderschatten, maar ze staat 
altijd weer op. Met 20 doelpunten afgelopen seizoen is ze de 
ene helft van onze doelpuntenmachine;

•  Julia - Met haar goede techniek passeert ze gemakkelijk en 
staat ze aan de basis van veel aanvallen. Haar beruchte cros-
spass en haar vermogen om regelmatig in het vijandelijke 
strafschopgebied op te duiken zorgen voor menig doelpunt;

•  Juul - Zorgt ervoor dat alles aan de linkerkant van de verde-
diging soepel verloopt. Laat zich door blessures niet uit het 
veld slaan en blijft altijd strijdvaardig;

•  Kylie - Met 21 doelpunten afgelopen seizoen is zij de andere 
helft van onze doelpuntenmachine. Snel, sterk en met een 
goed schot met zowel links als rechts. Als aanvoerder neemt 
ze het team op sleeptouw en is altijd strijdlustig, zelfs in de 
clinch met de scheidsrechter;

•  Lieke - Als spits en linksbuiten pikt ze haar doelpuntjes mee. 
Staat altijd op de juiste plek op belangrijke momenten en 
slaat dan genadeloos toe;

•  Liv – Afgelopen seizoen een van onze strijders in de achter-
hoede. Ze doet er alles aan om mee te groeien met het team 
en heeft een mooie ontwikkeling doorgemaakt;

•  Nikki - De verbindingsspeler op rechts. Een onmisbare scha-
kel tussen de voor- en achterhoede. Scoort incidenteel, maar 
maakt belangrijke doelpunten, zoals haar winnende doel-
punt tegen FC Lisse;

•  Pien - Een blok beton in de verdediging. Met haar kracht en 
snelheid drijft ze menig linksbuiten tot wanhoop;

•  Roos - Ontfutselt de bal van de tegenstander en gaat er als 
een haas vandoor. Ze verliest geen duel en passeert haar 
tegenstanders met onnavolgbare dribbels;

•  Sofie de Vries - Het aanspeelpunt voorin. Met haar goede 
functionele techniek neemt ze de ballen aan en verdeelt ze 
het spel. Haar snelheid benut ze om de ruimtes achter de 
verdediging te benutten en vervolgens bekeken af te ronden;

•  Sofie Ravensbergen (Raaf) - De stofzuiger op het midden-
veld. Hoewel ze er lief uitziet, bedriegt de schijn. Ze pakt net 
zo makkelijk haar verantwoordelijkheid als (centrale) verde-
diger en geeft haar tegenstanders geen kans.

De meiden van de MO17-01, of moeten we zeggen dames, gaan 
een nieuw seizoen tegemoet. Wij wensen het team en trainer 
Niels Karremans veel plezier en succes toe komend seizoen.
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Hemelvaarttoernooi 

Zon, voetbal en lachende gezichten

Postmus.nl Hemelvaarttoernooi 
zeer succesvol
Op donderdag 9 mei vond op ons eigen sportpark het 
Postmus.nl Hemelvaarttoernooi plaats. Dit jaarlijks 
terugkerende toernooi droeg voor het eerst de naam 
van één van onze hoofdsponsors. Dit prestigieuze eve-
nement trok meer dan veertig jeugdteams uit diverse 
competities, die in de leeftijdscategorieën JO9 en JO11 
streden om de felbegeerde titel van toernooikampioen.

Door Toernooicommissie

De deelnemende teams kwamen uit verschillende klassen: van 
de elite van de Hoofdklasse tot aan de enthousiaste teams uit 
de Tweede, Derde, Vierde en Vijfde Klasse. Bij zonsopgang be-
loofde het al een fantastische dag te worden. Een stralende zon 
en een heerlijke temperatuur zorgden voor uitstekende omstan-
digheden om een toernooi te spelen voor uitgelaten familiele-
den, vrienden en toeschouwers.

Uitstekende organisatie
De toernooicommissie van Valken ’68 had duidelijk 
geen moeite gespaard om van het evenement een 
topdag te maken. Alles was tot in de puntjes geor-
ganiseerd, van de speelschema’s tot de faciliteiten 
voor de teams en bezoekers. Dit om ervoor te zorgen 
dat de teams alleen maar aan voetballen hoefden 
te denken.

Winnaars
Na een reeks spannende wedstrijden, die geken-
merkt werden door sportiviteit en strijd, werden de 

winnaars in hun respectievelijke klassen bekroond. De winnaars 
in de JO9-categorie waren als volgt: Odin ’59 JO9-1, RKAVV 
JO9-1 en RCL JO9-1 uit de Hoofdklasse, RCL JO9-2 uit de Twee-
de Klasse, UVS JO9-3 uit de Derde Klasse, Quick Boys JO9-5 uit 
de Vierde Klasse, en CVV Berkel JO9-6 uit de Vijfde Klasse. In de 
JO11-categorie ging de eer naar Valken ’68 JO11-1 uit de Hoofd-
klasse, RKAVV JO11-6 uit de Tweede Klasse, Valken ’68 JO11-3 
uit de Vierde Klasse en Valken ’68 JO11-4 uit de Vijfde Klasse.
Naast de trots van de overwinning ontvingen alle kampioen-
steams prachtige bekers en een kwalitatieve bal, gesponsord 
door Postmus.nl. Deze ballen zijn bedoeld om de jonge talen-
ten aan te moedigen ook thuis lekker te gaan voetballen en te 
bewegen.

Dankwoord
Het evenement zou niet mogelijk zijn geweest zonder de inzet 
en het enthousiasme van alle betrokkenen, waaronder de 
spelers, coaches, ouders en vrijwilligers. Een speciaal woord van 

dank gaat uit naar Postmus.nl voor hun bijdra-
ge en ondersteuning van het jeugdvoetbal. Ook 
moet gezegd worden dat de samenwerking met de 
naamgever van het toernooi zeer goed was voor een 
eerste keer. Dat smaakt naar meer voor de komen-
de jaren. Ook de toernooicommissie verdient een 
pluim voor hun harde werk en toewijding.

Editie 2025
De toernooicommissie is inmiddels alweer lang-
zaam gestart met de voorbereidingen voor de editie 
van 2025. Zij zijn echter nog op zoek naar verster-
king, zodat het Postmus.nl Hemelvaarttoernooi nog 
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beter en grootser kan worden opgezet. Ben jij een 
organisatietalent en kun je vrijwilligers motiveren? 
Word je daarnaast zielsgelukkig van blije kinderen 
die de dag van hun leven hebben? Voeg je dan bij 
de enthousiastelingen van de toernooicommissie. 
Handjes zijn altijd welkom en de commissieleden 
staan open voor nieuwe ideeën. Stuur een e-mail 
naar toernooien@valken68.nl. Een lach op het ge-
zicht van de kinderen is waar zij het voor doen.
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Sponsoring

In gesprek met Buro Riool

“Naamsbekendheid en iets 
terugdoen voor elkaar”
Erwin Schreve is een toegewijde Valken ‘68-man en 
eigenaar van Buro Riool. Geboren in Rijnsburg, kwam hij 
via een vriend bij Valken ‘68 terecht en zette zich al snel 
actief in als trainer en jeugdleider. Zijn betrokkenheid 
bij de club is groot, mede door de voetbalactiviteiten 
van zijn zoon. Naast zijn werk draagt hij bij aan de club 
en lokale gemeenschap, waarbij hij veel waarde hecht 
aan een brede jeugdopleiding. Erwin combineert zijn 
passie voor voetbal met zijn professionele expertise en 
toewijding aan de club.

Door Wim Masmeijer

Valken ‘68 is trots op haar sponsors, waaronder veel echte club-
mensen. Een van hen is Erwin Schreve. Maak kennis met Erwin 
en zijn bedrijf, Buro Riool.

Erwin is 43 jaar, getrouwd met Esther, en samen hebben ze een 
dochter, Isabel (15), en een zoon, Mees (11). Schreve woont in-
middels in Oegstgeest, aan de andere kant van de brug, na jaren 
in ‘t Duyfrak gewoond te hebben. 

Van zwartgeel naar roodgeel 
“Ik ben opgegroeid in Rijnsburg en heb tot mijn 13e bij Rijns-
burgse Boys gespeeld. Daarna ben ik tot mijn 18e gaan tennis-
sen. Via mijn goede vriend Rick van Leeuwen ben ik bij Valken 
‘68 terechtgekomen. Samen met Rick 
trainde ik de D1 en ben ik ook gaan voet-
ballen bij Valken ‘68 5 (beter bekend 
als Al Dahib). Het trainen van de D1 was 
een geweldige tijd, en het is mooi dat 
ik nog steeds jongens tegenkom die 
met plezier op deze periode terugkij-
ken. Daarnaast organiseerden wij een 
aantal jaren het grote 4x4-toernooi bij 
Valken ‘68 voor diverse scholen uit de 
gemeente, en het slapen in tenten rond 
de slotdag waren ook activiteiten waar 
ik graag aan bijdroeg.” 
“Later ben ik weer bij Valken ‘68 
teruggekomen toen mijn zoon Mees 
ging voetballen. Ik ben toen meteen 
jeugdleider en trainer geworden, wat 
ik nu nog steeds ben. Daarnaast ben ik 
toegetreden tot de slotdagencommissie 
en ben ik betrokken bij de Voetbaldrie-
daagse in augustus.”

Adviesbureau
Een man met het Valken ‘68-hart op de juiste plek. Zijn werk 
is geen taak waar hij zijn neus voor ophaalt, zowel letterlijk als 
figuurlijk niet. We hebben het over Buro Riool. “Buro Riool is 
een adviesbureau op het gebied van riolering. Ik werk alleen, 
maar huur veel mensen in om me hierbij te helpen. Wij advise-
ren voornamelijk gemeenten op het gebied van het hoofdriool; 
zo ben ik bijvoorbeeld werkzaam bij de gemeenten Leiden en 
Katwijk,” vertelt Erwin. 

“Ik ben beheerder. Mijn werk is ervoor te zorgen dat het be-
staande rioolstelsel in stand wordt gehouden. Regisseren, re-
gelen en organiseren zijn mijn taken. Als er een nieuwe riolering 
moet worden aangelegd, bepaal ik waar deze aan moet voldoen: 
welk materiaal er gebruikt wordt, de grootte, de putten, en de 
manier van aanleg, waarbij ik ook meedenk met de eisen van de 
gemeente. Als de riolering eenmaal ligt, ben ik verantwoordelijk 
voor het onderhoud, zoals de periodieke reiniging en inspectie 
om de kwaliteit in de gaten te houden. Is de kwaliteit onvol-
doende, dan moeten we afwegen of reparatie nodig is of zelfs 
vervanging. Ook klachten die bij de gemeente binnenkomen, 
komen uiteindelijk bij mij terecht en die pak ik op.” 

“Het maken van beleidsplannen en het vaststellen van de riool-
heffing is ook een belangrijk onderdeel van mijn werk. Daarvoor 
moeten we een gedetailleerd plan opstellen en berekenen wat 
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we nodig hebben om aan een bepaalde 
kwaliteitsnorm te voldoen. Hiervoor wer-
ken we veel samen in de Leidse regio.”

Klimaatverandering
Een belangrijk wereldwijd issue is de 
klimaatverandering, en ook daarmee 
heeft Schreve veel te maken in zijn werk. 
“Door het veranderende klimaat merk 
je dat de buien heviger worden, wat 
meer wateroverlast veroorzaakt. We 
moeten voorkomen dat wegen onder 
water komen te staan, of nog erger, dat 
het water in woningen terechtkomt. De 
droogte is ook een aandachtspunt. Met 
de steeds drogere ondergrond moeten we 
er bijvoorbeeld voor zorgen dat regenwa-
ter niet versneld wordt afgevoerd, maar 
zoveel mogelijk in de bodem zakt, om te voorkomen dat het 
grondwaterpeil te veel daalt. Het beheer van grondwater valt 
namelijk ook onder de zorgplicht van de gemeente binnen het 
rioolbeheer.”

Sponsoring Valken ‘68
We horen hier een man met passie voor zijn werk, werk dat 
essentieel is voor zaken die wij eigenlijk als vanzelfsprekend 
beschouwen. Maar waarom is hij eigenlijk als sponsor bij Valken 
‘68 terechtgekomen? “Een stukje naamsbekendheid is leuk. 
Ik zie mezelf als een echte Valkenman en vind Valken ‘68 ook 
een mooie club. Sponsoren is ook een manier om iets terug te 
doen voor elkaar, en dat vind ik heel belangrijk. Het bord staat 
natuurlijk ook hartstikke mooi,” zegt Schreve lachend.

Voetbalvisie
Op de vraag hoe hij naar Valken ‘68 kijkt, deelt Erwin zijn visie: 
“Ik vind dat je veel aandacht moet hebben voor de jeugd, maar 

een eerste elftal is toch ook het vlaggenschip van een vereni-
ging, dus dat is heel belangrijk. Het is dan ook logisch dat hierin 
wordt geïnvesteerd.” 
Erwin is niet alleen op het gebied van riolering, maar ook voet-
baltechnisch gezien niet te beroerd om advies te geven: “Niet 
alleen aandacht voor de selectieteams, maar ook voor de ande-
re teams vind ik belangrijk, en dat is bij Valken ‘68 gelukkig goed 
geregeld. Het lastige bij de opleiding is dat je moet voorkomen 
dat er vanaf jonge leeftijd een select groepje ontstaat dat de 
meeste aandacht krijgt, bijvoorbeeld van de beste trainers. 
Daardoor kunnen ze steeds verder van de andere voetballers 
af komen te staan, en dan wordt het verschil vaak te groot, 
vooral bij de overgang van een half naar een heel veld. Ik vind 
het belangrijk om zo breed mogelijk op te leiden. De kinderen 
die echt willen, er plezier in hebben, en ook echt fanatiek zijn, 
zoveel mogelijk bij elkaar houden tijdens trainingen en waar 
mogelijk daarin rouleren. Plezier voor iedereen staat bovenaan,” 
sluit Erwin af.

Spinozalaan 38
Rijnsburg

Tel. 071-4020416

De lekkerste!
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Geef meubels een tweede leven
Ontdek bij Baris de erfgoedkunst van meubelstoffering. Vernieuw met 

precisiegesneden schuimkussens en maatwerk in bekleden. Behoud de ambacht 
en het milieu. Transformeer uw meubelstukken vandaag nog en neem contact op! 

Duurzaam, Deskundig & Persoonlijk
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Wim Masmeijer: Lid van Verdienste van Valken ’68

Modelvrijwilliger met een 
roodgeel hart
Op de laatste ledenvergadering is Wim Masmeijer be-
noemd tot bij Valken ‘68. Wim nam afscheid als wed-
strijdsecretaris in het bestuur van de voetbalvereniging, 
een functie die hij tien jaar heeft vervuld. Maar dit was 
niet het enige waarvoor Wim in het zonnetje werd gezet. 
Wim Masmeijer was en is een modelvrijwilliger binnen 
onze club. U vraagt zich misschien af wat een model-
vrijwilliger is. Een modelvrijwilliger begint als een kind 
van de club, wordt in die periode assistent-begeleider, 
begeleider en (nog maar net senior) lid van de jeugd-
commissie, om daarna door te groeien naar een functie 
in het bestuur. Een opleiding die spelenderwijs wordt 
gevolgd. Je herkent ze aan hun betrokkenheid en passie 
voor de club. Wim past precies in dit plaatje. Daarnaast 
waren er allerlei zijwegen waar Wim zich verdienstelijk 
maakte. Maar laten we bij het begin beginnen…

Door Henk Imthorn

Als speler
Het was 1993. Feest op het Duyfrak: Valken ’68 bestond 25 jaar, 
en nog mooier, Valken ’68 was kampioen. Het dorp kleurde rood 
en geel. Wim, 12 jaar oud, dacht: “Daar wil ik bij horen.” Tot dat 
moment verliep Wims sportcarrière in de sporthal De Terp, waar 
hij op turnen zat. “Sorry mam, maar ik ga voetballen,” zei hij. Hij 
noemt het nu een soort verstandsverbijstering. Hoe dan ook, de 
sierlijke zwaai met de vlag langs de lijn van Wim is waarschijnlijk 
daar ontstaan.
Hoe het ook zij, Wim begon met een achterstand in de ontwik-
keling van het voetbalspel. Hij kwam bij de C-junioren, en met 
Vincent Zandbergen en Danny van de Meij als trainers was dat 
helemaal oké. Ze waren selectiespelers die zich opwierpen als 
jeugdleiders. Wims vader werd begeleider. Wim werd een kind 
van de club, nam een jeugdteam onder zijn hoede en begon op 
zaterdagochtend wedstrijdjes te fluiten. Hij was toen 15 jaar. Als 
senior speelde hij in het elfde van Valken ’68 (onder anderen 
samen met ondergetekende). Hij kon de bal perfect op de juiste 
plek leggen. Na één seizoen in het vijfde elftal te hebben ge-
speeld, werd hij vaste grensrechter van Valken Neuf. Daar legde 
hij de basis voor een carrière bij de selectie.

De regelneef
Hij werd ook wedstrijdsecretaris in de jeugdcommissie. Het 
regelen van alles ging hem goed af. Op zaterdagochtend opende 
hij samen met de consul het sportcomplex en draaide regelma-

tig ochtenddiensten in de commissiekamer. Het was volkomen 
terecht dat hij in 2010 werd uitgeroepen tot vrijwilliger van het 
jaar. En toen moest het “echte” werk nog beginnen. In 2014 
kwam Wim in het hoofdbestuur en kreeg de functie van wed-
strijdsecretaris. Als je dat bent of wordt, moet je wel heel erg 
van voetballen houden. Vooral de senioren willen dat je alles 
voor ze regelt. Vaak krijgen ze geen elftal op de been, terwijl elk 
team een batterij aan spelers tot haar beschikking heeft. Dat 
was vroeger anders. Dan werd je boos als je aan de beurt was 
om reserve te staan. Wim was 10 jaar wedstrijdsecretaris en is 
daar nu mee gestopt.

De lijnrechter
Vlaggenist, grensrechter, assistent-scheidsrechter. Noem het 
zoals je wilt, maar het kwam hierop neer: als je wissel stond, 
moest je vaak vlaggen. Tenzij je iemand in je elftal had die het 
graag deed. Vaak was er discussie met vooral de tegenpartij en 
een scheidsrechter die je dan weer niet vertrouwde. Het is vaak 
gedoe. Maar niet bij de standaardteams. Daar heb je vaak een 
clubgrensrechter. Maar wel een die zijn taak serieus neemt, want 
gedoe werkt meestal in je nadeel. Aldus Wim, die ruim tien jaar 
langs de lijn liep bij het eerste elftal. Van al zijn activiteiten bij 
de club, waarbij we ook nog de organisatie van de Autocentrum 
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van Egmond Familiedagen kunnen noemen, is het onderdeel zijn 
van de arbitrale leiding verreweg de leukste job. 

Spandoek
Het mooie is dat je deel uitmaakt van het team. Je bouwt een 
band op. De spelers weten wat ze aan je hebben en je raakt ook 
vertrouwd met de scheidsrechters. Ook de tegenstanders gaan 
je respecteren. Zo was er zelfs een spandoek voor hem op de 
tribune van de tegenpartij. Zij weten ook wel dat je geen ogen 
hebt als de VAR en een dikke teen nog wel eens over het hoofd 
ziet. Maar je hoeft ook weer niet Roomser dan de paus te zijn. 
Het is geven en nemen. Het is een keer of drie gebeurd dat Wim 
een aanvaring had met de scheidsrechter. Hij werd toen ook 
weggestuurd. Uiteraard heb je jezelf ermee, maar als ze je niet 
vertrouwen is dat niet leuk. Over het geheel genomen voelt Wim 
zich als een vis in het water langs de lijn. Regels veranderen 
nogal eens, zoals bij buitenspel. Als grensrechter moet je zo 
laat mogelijk vlaggen, pas als de betrokkene zich met het spel 
bemoeit. De VAR vindt Wim een goede zaak. Er spelen zoveel 
belangen tegenwoordig. Het enige vervelende is dat het spon-
taan juichen er niet meer bij is. Hoewel… twee keer juichen voor 
één goal is dubbel pret, nietwaar?

Even dacht Wim te moeten stoppen met vlaggen, maar halver-
wege het afgelopen seizoen begon het toch weer te kriebelen. 
Wim is pas 43 jaar en kan nog jaren mee als grensrechter. En 
Wim kennende zal het daar niet bij blijven. Een echte Valken-
man, een modelvrijwilliger en terecht Lid van Verdienste!

Programma seizoen 2024-2025
De KNVB heeft het volgende competitieprogramma voor Valken ’68 in de Eerste Klasse B vastgesteld. In tegenstelling tot afgelopen 
seizoen komt Valken ’68 zes nieuwe tegenstanders tegen. Dit zijn Alphense Boys, ARC, DSO, HVV, Sportclub Monster en VUC. Valken ’68 
start op zaterdag 21 september om 16.00 uur met de derby tegen LFC uit Leiden. 

Datum tijd Thuis team Uit team Accommodatie Plaats
21 september 2024 16.00 uur LFC Valken ‘68 Sportpark Boshuizerkade Leiden
28 september 2024 14.30 uur Valken ‘68 Sportclub Monster Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
5 oktober 2024 14.30 uur Voorschoten ‘97 Valken ‘68 Sportpark Adegeest Voorschoten
12 oktober 2024 14.30 uur Valken ‘68 DSO Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
2 november 2024 14.30 uur ARC Valken ‘68 Sportpark Zegersloot Alphen aan den Rijn
9 november 2024 14.30 uur Valken ‘68 RKDEO Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
16 november 2024 15.00 uur FC Skillz Valken ‘68 Sportpark Zonneveld Wateringen
23 november 2024 14.30 uur Valken ‘68 VUC Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
30 november 2024 16.00 uur Wippolder Valken ‘68 Sportpark Pauwmolen Delft
7 december 2024 14.30 uur Valken ‘68 VELO Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
18 januari 2025 14.30 uur Valken ‘68 Alphense Boys Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
25 januari 2025 14.30 uur HVV Valken ‘68 Sportpark De Diepput ‘s-Gravenhage
1 februari 2025 14.30 uur Valken ‘68 LFC Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
8 februari 2025 14.30 uur Sportclub Monster Valken ‘68 Sportpark Polanen Monster
1 maart 2025 14.30 uur Valken ‘68 Voorschoten ‘97 Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
8 maart 2025 14.30 uur DSO Valken ‘68 Sportpark Bentwoud Benthuizen
22 maart 2025 14.30 uur Valken ‘68 ARC Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
29 maart 2025 15.00 uur RKDEO Valken ‘68 Sportpark Centrum Nootdorp
5 april 2025 14.30 uur Valken ‘68 FC Skillz Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
12 april 2025 14.30 uur VELO Valken ‘68 Sportpark VELO Wateringen
3 mei 2025 14.30 uur VUC Valken ‘68 Sportpark VUC ‘s-Gravenhage
10 mei 2025 14.30 uur Valken ‘68 Wippolder Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
17 mei 2025 14.30 uur Alphense Boys Valken ‘68 Sportpark De Bijlen Alphen aan den Rijn
24 mei 2025 14.30 uur Valken ‘68 HVV Sportpark ‘t Duyfrak Valkenburg
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CLUBS EERSTE KLASSE B
SEIZOEN 2024/2025

s.v. ARC
Opgericht: 
22 februari 1927
Adres:
Sportpark Zegersloot 
Olympiaweg 6
2406 LG Alphen aan den Rijn
T  0172 472770
E  administratie@svarc.nl 
W  www.svarc.nl 

Alphense Boys
Opgericht: 
1 juni 1930
Adres:
Sportpark De Bijlen
Sportlaan 2
2406 LD Alphen aan den Rijn
T  0172 492774
E  info@alphenseboys.nl
W  www.alphenseboys.nl 

s.v. DSO
Opgericht: 
30 juli 1928
Adres:
Sportpark Bentwoud
Hildamlaan 1
2731 BT Zoetermeer
T  079 3315591
E  secretaris@svdso.nl 
W  www.svdso.nl 

HVV
Opgericht: 
1 september 1883
Adres:
Sportpark De Diepput
Van Hogenhoucklaan 37
2596 TA ‘s-Gravenhage
T  070 3248361
E  voetbal@konhcvv.nl 
W  www.konhcvv.nl 
 

LFC
Opgericht: 
28 augustus 1907
Adres:
Sportpark Boshuizerkade
Boshuizerkade 96 F
2321 TX Leiden
T  071 5725017
E  info@lfcleiden.nl 
W  www.lfcleiden.nl 

s.v. RKDEO
Opgericht: 
21 augustus 1934
Adres:
Sportpark Centrum
Sportparkweg 34
2631 GA Nootdorp
T  015 310 9577
E  info@rkdeo.nl 
W  www.rkdeo.nl 

FC Skillz
Opgericht: 
1 juli 2021
Adres:
Sportpark Zonneveld
Hoefsmid 7
2292 JJ Wateringen
T  070 3250113
E  info@fcskillz.nl 
W  www.fcskillz.nl 

Sportclub Monster
Opgericht: 
27 maart 1947
Adres:
Sportpark Polanen
Duyvenvoordestraat 56
2681 HN Monster
T 0174 245723
E contact@sportclubmonster.nl 
W www.sportclubmonster.nl 

s.v. VELO
Opgericht: 
14 juli 1930
Adres:
Sportpark VELO
Noordweg 26
2291 EE Wateringen 
T  0174 292779
E  info@velo.nl
W  www.velo.nl 

VUC
Opgericht: 
15 augustus 1909
Adres:
Sportpark VUC
Het Kleine Loo 1
2592 BW ‘s-Gravenhage
T  070 3858018
E  info@vuc.nl
W  www.vuc.nl 

Voorschoten ‘97
Opgericht: 
1 juli 1997
Adres:
Sportpark Adegeest
Weddeloop 6
2253 ST Voorschoten 
T  071 5614863
E  secretaris@voorschoten97.nl 
W  www.voorschoten97.nl 

s.v. Wippolder
Opgericht: 
19 april 1914
Adres:
Sportpark Pauwmolen
Rijksstraatweg 9
2628 GZ Delft 
T 015 2567021
E communicatie@svwippolder.nl
W www.svwippolder.nl 

v.v. Valken ‘68
Opgericht: 
30 mei 1968

Sportpark ‘t Duyfrak
Duyfraklaan 9
2235 SL Valkenburg ZH 

T 071 4013214
E  secretariaat@valken68.nl
W  www.valken68.nl 
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             info@hoekstra-wheels.nl

Torenvlietlaan 14,     2235 SM  Valkenburg      Tel: 071-401 34 18

Het adres in
Valkenburg en

omgeving voor
verkoop, reparatie

en vooral service
van �ets en scooter

Technische Commissie: Hugo Slootweg

“Valken ’68 maakt stappen en 
wordt professioneler”
Het is zaterdagochtend 3 augustus. Op veld 3 is met 18 
jongens de eerste training van het seizoen 2024/2025 
van start gegaan. Veel mannen zijn nog op vakantie en 
zullen snel weer aansluiten. Een handjevol belangstel-
lenden slaat de training gade, waaronder ook de Tech-
nische Commissie (TC) van Valken ‘68. Onder het genot 
van een bakje koffie strijken we even neer met TC-lid 
Hugo Slootweg, die in de week voorafgaand benadrukte 
dat ze het vooral samen doen, als reactie op de uitnodi-
ging voor dit gesprek.

Door Wim Masmeijer

Met “ze” doelt Hugo op zijn TC-collega’s Peter van Delft en 
Richard Blikman. “Afgelopen seizoen nam Hans van Vliet af-
scheid en we zijn op dit moment nog in gesprek met een vierde 

persoon. Peter’s rol is vooral het benaderen van spelers, en hij 
heeft hierover veel contact met de hoofdtrainer. Richard weet 
vooral veel van de club en hoe de hazen lopen in de vereniging, 
specifiek bij de jeugd. Verder doen we eigenlijk alles samen, 
zoals het bekijken van potentiële aanwinsten. We hebben veel 
contact en overleg, en bij de bestuursvergaderingen is er altijd 
een lid van ons afgevaardigd.”

Doelstelling afgelopen seizoen
Terugkijkend op het afgelopen seizoen zijn de gevoelens ge-
mengd. “We hadden een bepaalde doelstelling, en die is niet 
volledig behaald. Het tweede elftal is helaas niet gepromoveerd, 
en dat vinden we erg zonde. We moeten gewoon weg uit die 
klasse (reserve Tweede Klasse, red.). Het gemak waarmee som-
mige mensen afzeggen of niet meewerken, moet echt beter om 
die stap te kunnen maken.”
Met het behalen van de nacompetitie voor promotie naar de 
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Vierde Divisie heerst er wel tevredenheid. “We maken al jaren 
goede stappen. We zijn een stabiele Eersteklasser en hebben tot 
het eind gewoon meegedaan. We zitten er dichtbij.”
Van een grote teleurstelling over het verlies in de nacompetitie 
tegen VOC wil Hugo niet spreken. “We hadden niet als doel dat 
we moesten promoveren. We wilden zo lang mogelijk meedoen 
en in ieder geval een betere positie op de ranglijst behalen dan 
het jaar daarvoor. We moesten hoger eindigen dan vijfde, en dat 
is gelukt. Als je van tevoren had gezegd dat we na het vertrek 
van al die sterkhouders het zo goed zouden doen, had ieder-
een ons voor gek verklaard. Maar ik denk dat de groep het heel 
goed heeft opgepakt. Het teamverband zit gewoon heel goed in 
elkaar.”

Benaderen spelers
Het benaderen van spelers blijft altijd een uitdaging: “We heb-
ben veel spelers benaderd. De vijver waarin we allemaal vissen 
is best groot.” Op de vraag waarom spelers juist voor Valken 
’68 moeten kiezen, is Slootweg duidelijk: “Wij hebben een hele 
goede staf die de jongens helpt om beter te worden. Valken ’68 
hoeft niet het eindstation te zijn. Ik denk dat spelen in het eerste 
van Valken ’68 meer weerstand en tegenstand biedt dan spelen 
in een O23-team of een tweede elftal. We richten ons nu vooral 
op een iets jongere mix. Maar met alleen jonge jongens red je 
het niet. Het is fantastisch dat een Matthijs de Mooij en Sammy 
Zandbergen van waarde zijn met hun ervaring.”
“De doelstelling voor komend seizoen is wederom zo lang mo-
gelijk meedoen, en we hopen eigenlijk op iets meer. We heb-
ben een aantal gerichte, goede versterkingen gehaald die ons 
daarbij moeten helpen. Het doel is dus opnieuw om bij de eerste 
drie te eindigen. We zitten in een vrij sterke competitie met het 
toetreden van degradanten ARC, Alphense Boys en DSO. Voor 
het tweede elftal blijft de doelstelling gewoon promoveren. Dat 
is ook heel belangrijk voor de aansluiting van de jeugd.”

Jeugd
Want ook de jeugd blijft belangrijk. “Voor de LAV-cup hebben 
we nu een extra team ingeschreven, Jong Valken ’68, zodat 
talentvolle jongens uit de JO19-1 en JO17-1 ook de kans krijgen 
om mee te doen. Vorig jaar hebben we ook een paar wedstrijden 
gespeeld, bijvoorbeeld op dinsdagavonden, waarin je ruimte 
biedt voor de jonge spelers om mee te doen.”
Hugo Slootweg wil nog wel een kleine kritische noot kraken: 

“De echte winnaarsmentaliteit mis ik soms wel eens. Dat is aan 
de ene kant ook wel de charme van Valken ’68, maar het staat 
soms ook in de weg. Als je een keer meegevraagd wordt en je 
speelt dan niet, gooi dan niet meteen de handdoek in de ring. 
Het is geen Peppi en Kokki-niveau. Hou vol en investeer in jezelf. 
De neuzen moeten wat meer dezelfde kant op staan, maar dat 
gaat zeker de goede kant op. We hebben regelmatig overleg, 
ook met de Technische Commissie van de jeugd.”

Randvoorwaarden kloppen
Slootweg, tot slot: “Het is Valken ’68. We hebben goede spelers 
en een goede trainer. Er wordt behoorlijk geïnvesteerd in alle 
randvoorwaarden, zoals in camerasystemen. Dat is geen garan-
tie, maar de beleving zit echt op een goed niveau. Ik heb soms 
in de keuken van Rijnsburgse Boys mogen meekijken, maar als 
je naar onze technische staf en onze manier van spelen kijkt, zit 
daar echt wel muziek in.”
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Valken ’68 kiest voor gecertificeerde voetbalschool AllFootball

De jeugdopleiding verder 
professionaliseren
De afgelopen seizoenen is de jeugd van 
Valken ’68 zowel kwalitatief als kwantitatief 
gegroeid. Dit is duidelijk terug te zien in het 
niveau van de competities waarin de jeugd 
actief is. Van grote invloed is de techniektrai-
ning die wordt aangeboden. Om de volgende 
stap te zetten, kiest Valken ’68 per seizoen 
2024/2025 voor een samenwerkingsverband 
met AllFootball, een gecertificeerde voetbal-
school met meerdere trainers in dienst.

Door Joost Franse

Met de overeenkomst met AllFootball kiest Valken 
’68 voor een duidelijke sprong voorwaarts. AllFoot-
ball gaat de jeugd van JO8 tot en met JO12 op alle 
niveaus maandelijks tweemaal techniektraining 
aanbieden. Dit doen zij met acht gecertificeerde trai-
ners, waarbij ook twee gecertificeerde coördinatoren 
aanwezig zijn om de jongste jeugd te begeleiden.

Met een lach
AllFootball bestaat sinds 2019 en heeft als motto: “Beter leren 
voetballen met een lach!” AllFootball telt een team van meer dan 
45 enthousiaste en professionele trainers, met een vurige passie 
om kinderen te stimuleren in hun voetbalontwikkeling en met een 
lach het veld af te laten stappen. Op deze manier voorziet AllFoot-
ball momenteel meer dan vierhonderd kinderen van techniektrai-
ning op meerdere locaties in de regio Duin- en Bollenstreek.

Deze stap zorgt ervoor dat Valken ’68 niet alleen gaat uitbreiden, 
maar de aanpak ook duidelijk gericht is op professionaliteit. Het 
doel blijft onveranderd: jeugd opleiden voor het vlaggenschip!

Naast het aanbieden van techniektraining wordt ook de externe 
techniekschool op vrijdag sterk verbeterd. Hier zullen de gecerti-
ficeerde trainers van AllFootball leden en niet-leden voorzien van 
een nieuwe en modernere manier van opleiden. 

Proeftraining
De techniekschool is gelanceerd met een gratis proeftraining op 
vrijdag 30 augustus voor de gehele jeugd van Valken ‘68. 
Hier kwamen veel enthousiastelingen op af, om kennis te maken 
met de vernieuwde aanpak van techniektraining.

Valken ’68 is zeer content met de gesloten overeenkomst met 
AllFootball en ziet uit naar een zonnige toekomst met deze gecer-
tificeerde voetbalschool.

AllFootbal
  

Colofon
Fotografie:
Gerard de Mooij, Kees Kuijt, Saam de Mooij
Sabine Henzing

Tekst:
Joost Franse, Henk Imthorn, Rick van Leeuwen
Wim Masmeijer, Brenda van den Oever-Noort
Cas Paauw, Marjette Robbers

Eindredactie:
Joost Franse

Advertenties:
Joost Franse, Jan Hoekstra, Hans Kuyt

Opmaak en drukwerk:
Bas van der Plas

Oplage:
3.000 stuks

Met dank aan:
Adverteerders, Geïnterviewden, Redactieleden

Max van Duin (AllFootball), Michael Sloos (jeugdvoorzitter 
Valken ’68) en Motta El Yaakoubi (AllFootball)
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